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EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN 
ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI'NA ZİYARET

EMO Ankara Şubesi Akıl-
lı ve Yeşil Şehir Yönetimi 
Komisyonu organizas-
yonu ile Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı Mesleki Hiz-
metler Genel Müdürlü-
ğü Enerji Verimliliği ve 
Tesisat Dairesi Başkanı 
Murat Bayram ve Şube 
Müdürü Hüseyin Namık 
Sandıkçı ziyaret edildi.
Görüşmeye EMO Anka-
ra Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şe-
ref Sağıroğlu, Yönetim 
Kurulu Yazmanı Hatice Bilge Algın, 
Yönetim Kurulu Üyesi Yeşim Seki-
zelma ve Akıllı ve Yeşil Şehir Yöne-
timi Komisyon Başkanı A. Gökhan 
Toprak katıldı. Bakanlık yetkilileri 
kamuda çalışan meslek mensubu 
mühendislerin Meslek Odası temsil-
cileri tarafından ziyaret edilmesin-
den ve mesleki, teknik konularda 
görüş alışverişinde bulunulmasın-
dan memnuniyet duyduklarını be-
lirttiler.
Görüşmede ayrıca pandemi ve 
deprem felaketinin mühendislik 
fakültesi öğrencilerinin mühen-
dislik formasyonuna erişmelerini 
güçleştirdiği, güncel uluslararası 
standartlara uygun yerel teknik 
yayınların eksikliğinin giderilmesi-
ne ihtiyaç olduğu, savunma sanayi 
şirketlerimizin öncülük ettiği Akıllı 
Şehir Yönetimi konusundaki tekno-
lojilerinin, özellikle enerji, güvenlik, 
haberleşme, atık yönetimi vb ko-
nular için yerleşke, site, bina bazın-
da da erişilebilir bedeller ile temin 
edilebilmesi için EMO Ankara Şu-
besi Akıllı ve Yeşil Şehir Komisyonu 
ile ilgili Savunma Sanayi şirketleri 
ve ile Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı`nın ilgili birimleri-
nin birlikte proje üretme imkanları 

değerlendirildi. Ayrıca Elektrik ve 
Elektrik Elektronik Mühendislerinin 
eğitim almak suretiyle EKB Uzmanı 
olabildikleri, EMO`nun Bakanlık ile 
yakın iletişim halinde güncel konu-
larda teknik katkılarda bulunma-
sının önemi ve görüşmelerle çö-
zülebilecek konular için doğrudan 
hukuki girişimlerde bulunmasının 
üyelerin hak ve menfaatlerini kı-
sıtlayıcı sonuçlar da doğrulabildiği 
örneklerle konuşuldu.
"Binalarda Enerji Performansı Yö-

netmeliğinde Değişiklik 
Yapılmasına Dair Yö-
netmelik" ile binalarda 
yenilenebilir enerji zo-
runluluğunun başladı-
ğı, yönetmelikle normal 
binalara göre enerji ve-
rimliliği daha fazla olan 
ve kullandığı enerjinin 
belirli bir kısmını yeni-
lenebilir enerji kaynak-
larından temin eden 
"Neredeyse Sıfır Ener-
jili Binalar" konseptine 
geçişin aşamalı olarak 
zorunlu hale getirildiği 

aktarıldı. Yönetmelik-
le 5 bin metrekareden büyük olan 
tüm binaların enerji performans 
sınıfının en az "B" olacak şekilde 
inşa edilmesi ve tükettikleri ener-
jinin en az yüzde 5`ini yenilenebilir 
enerji kaynaklarından karşılama-
ları zorunlu hale getirildiği belirtil-
di. Kendi sınırları içerisinde yeterli 
alanı bulunmayan yerleşke, site, 
binaların özellikle ortak alan elekt-
rik giderlerini mahsup edebilecek-
leri kapasitede Arazi Tipi Güneş 
Santralı kurabilmeleri için mühen-
dislik, kurulum, işletme ve bakım 
konularında EMO Ankara Şubesi 
ve Akıllı ve Yeşil Şehir Komisyonu 
Üyeleri olarak görev ve sorumlu-
luk alınabileceği görüşü paylaşıldı. 
Bu konudaki mevzuat çalışmaları 
için EPDK, ETKB, ÇŞB ve EMO An-
kara Şubesi olarak çalışma grubu 
oluşturulması önerisi sunuldu. Gö-
rüşmede ‘`Yeşil Binalar ve Ulusal 
Sertifikalandırma" başlıklı bir ortak 
seminerin EMO Ankara Şubesi`nde 
düzenlenmesi kararı alındı. Ziyaret 
Murat Bayram ve Hüseyin Namık 
Sandıkçı`ya nazik misafirperverlik-
leri için teşekkür edilmesi ve ziya-
ret anısına plaket takdimi ile son 
buldu.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142131&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142131&sube=14
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İYİ PARTİ ANKARA MİLLETVEKİLİ PROF. DR. AYHAN ALTINTAŞ 
ŞUBEMİZİ ZİYARET ETTİ

27. Dönem Ankara Mil-
letvekili, Sanayi, Ticaret, 
Enerji, Tabi Kaynaklar, Bil-
gi ve Teknoloji Komisyonu 
Üyesi ve Dijital Mecralar 
Komisyonu Üyesi olan Bil-
kent Üniversitesi öğretim 
üyeliği yapmış Prof. Dr. Ay-
han Altıntaş, 1 Şubat 2023 
Çarşamba günü Şubemizi 
ziyaret ederek EMO Anka-
ra Şubesi Yönetim Kurulu 
Başkanı Prof. Dr. Şeref Sa-
ğıroğlu, Yazman Üye Ha-
tice Bilge Algın ile görüştü.
Görüşmede Elektrikli Araçlar Ko-
misyon Başkanı Salih Türedi, ko-
misyon üyeleri Ertuğrul Tekin, Bu-
rak Yalçın, Elektronik Meslek Dalı 
Komisyonu Üyesi Mustafa Çölbeyi 
Yıldız da bulundu.
EMO Ankara Şubesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Prof. Dr. Şe-
ref Sağıroğlu, uzun yıllar-
dır Oda üyemiz olan ve 
Oda çalışmalarına katkı 
sağlayan, destek veren, 
Odamızın birikimlerini ve 
sorunlarını çok iyi bilen 
bir vekilimiz ile bir ara-
ya gelmekten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi. 
Sağıroğlu, 26. Dönemde 
yapılan çalışmalar, etkin-
likler, eğitimler, projeler, iş 
birlikleri, mesleki sorunlar 
hakkında Altıntaş`a bil-

giler verdi. Odamıza yeni meslek 
alanlarının kazandırılması, meslek 
alanlarının Odaya zorunlu olarak 
üyelikleri, elektronik mühendisle-
rinin sorunları, TEİAŞ`ın özelleşti-
rilmesi ve oluşacak riskler, Meslek 
Odalar`ının dijitalleştirilmesi, Ak-

reditasyon, Standart 
ve Yönetmelikler ile bu 
sorunların çözümlerine 
yönelik değerlendirme-
lerin yapıldığı ziyaret ol-
dukça verimli geçti.
Yönetim Kurulu Yazman 
Üyesi Hatice Bilge Al-
gın elektronik ve enerji 
sistemleri mühendisle-
rinin imza kısıtlılıklarını 
ve gençlerin mağduri-
yetlerini dile getirdi. Al-
gın, üniversitelerde yeni 
açılan ve açılacak bö-

lümlerin mezunlarına iş hayatında 
katacağı yetkinliklerin ve mezunla-
rının bağımsız iş yapabilme yeter-
liliklerinin de öngörülerek gençlerin 
yönlendirilmesi gerektiğini belirtti. 
Nitelikli insan gücü ve ara eleman 
konusunda hemen hemen tüm 

sektörlerde çalışan sıkın-
tısı olduğu, bu konuda 
da meslek liseleri öze-
linde aksiyon planları 
yapılmasının aciliyetini 
vurgulayan Algın, Türki-
ye`den yurt dışına beyin 
göçü ve teknik eleman 
göçünün de üzerine 
düşülmesi gerektiğini, 
Ankara Şubesi`nin bu 
konudaki çalıştaylara, 
çalışmalara katılarak 
görüş ve katkı verdiğini 
ifade etti.

şube güncesi...şube güncesi...

EMO YÖNETİM KURULU’NDA GÖREV DEĞİŞİMİ
Elektrik Mühendisleri Odası (EMO) 48. Dönem Yönetim Kurulu’nda, Mehmet Mazmanoğlu’nun Saymanlık 
görevinden istifa etmesi üzerine, Oda Saymanlığına Ogün Sıy getirildi. EMO Yönetim Kurulu`nun 9 Mayıs 
2023 tarihli toplantısında alınan kararla, Yönetim Kurulu yeni görev dağılımı şu şekilde belirlendi:
Başkan: Mahir Ulutaş
Başkan Yardımcısı: Mehmet Orak
Yazman: Eylem Ölmezoğlu
Sayman: Ogün Sıy

Üye: Mehmet Mazmanoğlu
Üye: Tayfun İşbilen
Üye: Hakan Tuna

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141782&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141782&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142422
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EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN ANKARA SANAYİ ODASI'NA ZİYARET
Ankara Sanayi Odası 
(ASO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Seyit Ardıç 29 
Aralık 2022 Perşembe 
günü EMO Ankara Şubesi 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğ-
lu, Yazman Hatice Bilge 
Algın, YK Üyesi Ertuğrul 
Kadir Işık, YK Yedek Üye-
leri Yeşim Sekizelma ve 
Okan Gümüş tarafından 
makamında ziyaret edil-
di.
Ziyarette EMO Ankara 
Şubesi yetkilileri 13 Aralık 2022 tari-

hinde göreve gelen ASO Yö-
netim Kurulu‘nu tebrik etti ve 
yeni dönem çalışmalarında 
başarılar diledi. ASO Meslek 
Komitelerinin ve EMO Anka-
ra Şubesi Komisyonlarının 
ortak çalışmalarla katma 
değerli çıktılar üretmesinin, 
buradan hareketle sektöre 
ve mesleğe değer katma-
nın önemi vurgulandı. ASO 
Yönetim Kurulu Başkanı Se-
yit Ardıç`a gösterdikleri mi-
safirperverlik için teşekkür 
edilerek ziyaret son buldu. 

EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN 
ADALET BAKANLIĞI BİLİRKİŞİLİK DAİRE 

BAŞKANLIĞI’NA ZİYARET
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Yazman Üyesi Hatice Bilge Algın, 
Yönetim Kurulu Yedek Üyesi Kenan 
Erpir, Bilirkişilik Komisyonu üyeleri 
Fatih Kaya ve Abdulmelik Toprak 
tarafından Adalet Bakanlığı Hukuk 
İşleri Genel Müdürlüğü bünyesinde 
yer alan Bilirkişilik Daire Başkanı 
Abdulkadir Kutluk’a 18 Ocak 2023 
Çarşamba günü bir ziyaret ger-
çekleştirildi. Bilirkişilik Daire Baş-
kanı Abdulkadir Kutluk tarafından 
Bilirkişilik Temel Eğitimleri`ne ait 
yönetmeliğin iptal olması nedeniy-
le yeni yönetmelik yayınlanıncaya 
kadar Bilirkişilik Temel Eğitimi ve 
Yenileme Eğitimleri`nin yapılmaya-
cağının bilgisi verildi. Bu nedenle 
yeni bilirkişi kaydı yapılamayaca-

ğı ve eğitim verme yetkisi devam 
eden kuruluşların da geçerli yönet-
melik olmaması nedeniyle eğitim 
veremediği aktarıldı.  Tetkik Hakimi 
Huri Günal Türkmen`in de eşlik etti-
ği toplantıda Bilirkişilik Eğitimi ve-
rebilecek kurum ve kuruluşlar liste-
sinde EMO`nun bulunmadığı, geçen 
dönem EMO`nun yetki yenileme 
başvurusu sürecinde gecikmesi 
nedeniyle hak kaybı olduğu ve yö-
netmeliğin iptali konusunda geliş-
meler olduğu aktarıldı. Toplantıda 
EMO Ankara Şubesi`nin Bilirkişilik 
Daire Başkanlığı tarafından yapıla-
cak yönetmelik çalışmalarına katkı 
sunması, tekrar Eğitim Verebilecek 
Kuruluşlar Listesi`ne dâhil olarak 
Elektrik, Elektronik, Haberleşme, 

Biyomedikal Mühendisi Bilirkişile-
rin yetişmesine katkı sağlama is-
teği paylaşıldı. Abdulkadir Kutluk 
tarafından Adalet Bakanlığı ve di-
ğer kamu kurumlarının bilişim per-
soneli ihtiyaçları ve Türkiye`de bu 
alandaki beyin göçü dile getirildi. 
EMO Ankara Şubesi`nin bu konuda 
katıldığı ve çözüm önerilerinin tar-
tışıldığı çalıştaydan bilgi verilerek 
kanun koyucuların da bu konuda 
yapacağı iyileştirmelerden bahse-
dildi. Nazik misafirperverlikleri ve 
değerli paylaşımları için EMO An-
kara Şubesi adına teşekkür edile-
rek görüşme sona erdirildi. 

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141287&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141436&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141436&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141436&tipi=2&sube=14
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TEDAŞ GENEL MÜDÜRLÜĞÜNE ZİYARET GERÇEKLEŞTİ

EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Yönetim Kurulu Yazman 
Üyesi Hatice Bilge Algın, 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Murat Subaşı ve Yöne-
tim Kurulu Yedek Üyesi 
Kenan Erpir 4 Ocak 2023 
Çarşamba günü Türkiye 
Elektrik Dağıtım A.Ş. (TE-
DAŞ) Genel Müdürü ve 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Ömer Sami Yapıcı`yı ma-
kamında ziyaret ettiler.
Enerji dağıtım ve perakende sek-
törünün en önemli kurumu olan 
Türkiye Elektrik Dağıtım A.Ş ‘ye 
yapılan ziyarette EMO Ankara 
Şubesi çalışmaları ve etkinlikleri 
hakkında bilgiler verildi. Ziyaretin 
öncelikli konusu üyelerimiz için bü-
yük problem haline gelmiş ve se-
nelerdir tam olarak çözülemeyen 
yüksek gerilim tesislerinde işlet-
me sorumluluğu oldu. Bu konuda 
sorumluluğu olan elektrik dağıtım 

şirketleri ile de EMO Ankara Şu-
besi`nin görüşmelerinin ve çözüm 
arayışlarının devam ettiği bilgisi 
verildi. Periyodik kontrol ve bakım-
ları aksatılan, YG İşletme sorumlu-
luğu olmayan trafoların Ülkemizin 
enerji arz güvenliği, iş ve işçi sağlığı 
açısından risklerinin altı çizildi. Üye-
lerimize oluşturulacak yeni ve kap-
samlı iş imkanları açısından EMO 
Ankara Şubesi Yönetim Kurulunca 
büyük önem verilen yüksek gerilim 
tesislerinde işletme sorumluluğu 
hakkında TEDAŞ ve EMO Ankara 

Şubesinin yapacağı ortak 
çalışmalar konuşuldu. En 
kısa sürede EMO Ankara 
Şubesi komisyon üyeleri ve 
TEDAŞ yetkililerinden oluş-
turulacak teknik ekiplerin 
çözüme kavuşturulması 
gereken sorunlarla ilgili 
çalışma başlatması karar-
laştırıldı. Ziyarette ayrıca 
EMO Ankara Şubesi ile TE-
DAŞ arasında 2023 yılında 
yapılması planlanan etkin-
likler, kurumsal iş birlikleri 

ile üyelerimizin meslek alanları, hak 
ve yetkileri hakkında görüş alışve-
rişinde bulunuldu. TEDAŞ personeli 
üyelerimizin aidiyetini artırmak ve 
henüz üye olmamış meslektaşla-
rımıza Odamızın tanıtılması ama-
cıyla yakın zamanda sunumlu bir 
toplantı yapılması konuşuldu. Ku-
rum iş birliklerimizin geliştirilmesi 
ve üyelerimizin sorunlarını çözmek 
adına verimli geçen görüşme  zi-
yaret anısına plaket takdimi ile son 
buldu.

EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN TEDAŞ ZİYARETLERİ
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu 
ve Yönetim Kurulu Yazman Üyesi 
Hatice Bilge Algın, Türkiye Elektrik 
Dağıtım A.Ş. (TEDAŞ) Genel Müdü-
rünün ardından 12 Ocak 2023 Per-
şembe günü Bilgi Teknolojileri Daire 
Başkanı Ahmet Özçelik ve Yazılım 
Geliştirme ve Destek Müdürü Cen-
giz Özdemir`i ziyaret ettiler.
Ziyarette  yakın zamanda detay-
ları kamuoyu ile de paylaşılacak 
olan artırılmış gerçeklik ile geliştiri-
len eğitim modelleri hakkında bilgi 
paylaşıldı. Taraflar TEDAŞ‘ın yeni-
likçi uygulamaları hakkında bilgi 
alışverişinde bulunarak üyelerimiz 
için teknik gezi planlamaları yaptı-
lar.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141328&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141381&tipi=2&sube=14
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NÜKLEER DÜZENLEME KURUMU BAŞKANLIĞI'NA ZİYARET GERÇEKLEŞTİ

Elektrik Mühendisle-
ri Odası Ankara Şubesi 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu 
ve Yönetim Kurulu Yaz-
man Üyesi Hatice Bilge 
Algın tarafından 10 Ocak 
2023 Salı günü Nükle-
er Düzenleme Kurumu 
(NDK) Başkanı Dr. Zafer 
Demircan`a makamında 
bir ziyaret gerçekleştiril-
di.
Yapılan ziyarette karşı-
lıklı olarak yapılan fa-
aliyetler ile ilgili bilgiler aktarıldı. 
NDK Başkanı Dr. Zafer Demircan, 
Nükleer Düzenleme Kurumu faa-
liyetleri, ülkemizde nükleer ile ilgili 
yapılan çalışmalar ve özellikle de 
Akkuyu Nükleer Enerji Santrali in-
şaatı, denetim faaliyetleri, yaşa-
nan sıkıntılar ve alınan önlemler ile 
ilgili bilgiler verdi. 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu 
ise son bir yıl içerisinde Şube ola-
rak yapılan çalışmalar, faaliyetler, 
projeler ve en önemlisi ise mesleğe 

ve meslektaşlarımıza dair yapılan 
çalışmalar, nükleer enerji konusun-
da hem Oda hem de Şube olarak 
duyulan hassasiyetler ile ilgili bilgi-
ler verdi.
Görüşmede, ülkemizde nükleer 
enerji konusunda yapılabilecek 
ortak çalışmalar, bilgilendirme ve 
şeffaflığın artırılması, Akkuyu Nük-
leer Enerji Santrali‘ni kamuoyu 
adına ziyaret, çalışmaları yerinde 
görmek, incelemek ve kamuoyunu 
bilgilendirmek, dünyada ve ülke-
mizde nükleer konusundaki çalış-
malar, oluşan tehditler ve önemler 

üzerine yapılan çalışma-
lar görüşüldü. Özellikle 
de Türkiye sınırına 17 km 
uzaklıkta olan Metsamor 
Nükleer Santrali‘nin son 
durumu kritik edildi.1960‘lı 
yıllara dayanan tasarı-
mıyla dünyanın en risk-
li nükleer santrallerinden 
biri olarak görülen ve hat-
ta Avrupa Birliği başta 
olmak üzere uluslararası 
alandan gelen kapatma 
çağrılarına rağmen halen 
faaliyette olan bu santral 

ile ilgili endişelerimiz dile getirildi. 
NDK‘nın bu ulusal tehdidi nasıl izle-
diği, önlem aldığı ve nasıl bir erken 
uyarı sistemine sahip olduğumuz 
ile ilgili bilgiler alındı. Nükleer enerji 
konusunda karşılıklı hassasiyetle-
rin daha iyi anlaşılması ve hızlı bil-
gi akışının sağlanması için kurum 
temsilcisi belirlenmesi, ortak etkin-
likler yapılması ve kamuoyunun 
daha hızlı bilgilendirilmesi konu-
sunda mutabık kalındı. Değerli ak-
tarımları için kendilerine teşekkür 
edilerek ziyaret son buldu.

ANKARA KENT KONSEYİ ÇEVRE VE İKLİM MECLİSİ YÜRÜTME KURULU 
TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİ

EMO Ankara Şubesinin bileşeni oldu-
ğu Ankara Kent Konseyi Çevre ve İk-
lim Meclisi Yürütme Kurulu`nun 19 Ocak 
2023 tarihli toplantısına Yönetim Kurulu 
Yazman Üyesi Hatice Bilge Algın katılım 
sağladı. Meclisin bir sonraki toplantısı-
nın EMO Ankara Şubesi ev sahipliğinde 
gerçekleşmesi kararı alındı.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141435&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141461&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141461&tipi=2&sube=14
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ANKARA BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BAŞKANI MANSUR YAVAŞ'A ZİYARET

Elektrik Mühendisle-
ri Odası Ankara Şubesi 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Yönetim Kurulu Yazman 
Üyesi Hatice Bilge Algın 
ve Yönetim Kurulu Üye-
si Murat Subaşı, 19 Ocak 
2023 Perşembe günü 
Ankara Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Sayın Man-
sur Yavaş’ı makamında 
ziyaret etti.
Yapılan ziyarette; Sayın 
Mansur Yavaş, Ankara 
Büyükşehir Belediyesinin 
(ABB) yürüttüğü projeler, hizmet 
kalitesini ve kent estetiğini geliştir-
meye yönelik yapılan çalışmalar, 
özellikle de dijital belediye ve ABB 
faaliyetlerini nasıl şeffaflaştırdıkla-
rı ve bu konuda verdikleri hizmet-
ler ile ilgili heyetimizi bilgilendirdi. 
Yavaş, ABB`nin, genç girişimcilerin 
sayısını artırmak, bilişim sektörüy-
le tanıştırmak, gençlere ücretsiz 
eğitimler vermek, fikirlerini geliş-
tirmelerine altyapı oluşturmak için 
kurdukları teknoloji ve inovasyon 
merkezinden (TechBridge) bahse-
derek, genç girişimcilere burada 
ücretsiz yapay zeka eğitimlerinin 
verildiğini belirtti. EMO Ankara Şu-
besi Yönetim Kurulu Başkanı Prof. 
Dr. Şeref Sağıroğlu ise son bir yıl 

içerisinde Şube olarak yapılan ça-
lışmalar,ulusal ve uluslararası et-
kinlikler, sosyal projeler ve Anka-
ra`mızda risk olarak gördüğümüz 
elektrikle ilgili problemler hakkında 
bilgi verdi.
Yapılan görüşmelerde; son gün-
lerde popüler olan yapay zeka 
sohbet robotu olan ChatGPT`in, 
topluma, gençlere, sektöre ve ku-
rumlara sağlayabileceği katkılar; 
yapay zeka teknolojilerinin şehirle-
rimizi nasıl akıllı şehirlere dönüştü-
rebileceği, güzel Ankara`mızı birlik-
te çalışarak ve birlikte planlayarak 
nasıl daha yaşanabilir, daha yeşil 
ve daha akıllı bir şehre dönüştürü-
lebileceği üzerinde fikir alışverişin-
de bulunuldu. Özellikle de elektrikli 
araçlar, halk otobüslerinin elektrikli 
hale getirilmesi, elektrik şarj istas-
yonları, şehir estetiğine katkı sağ-
layacak planlanmalar, olası yan-
gın ve patlama risklerini dikkate 
alınarak akıllı şebekeleri planlama, 
belirli bir sistematik ile  yaygın-
laştırma, riskleri azaltmak için alı-
nabilecek önlemler ve bu yapının 
kamuoyu adına denetlemesi gibi 
konularda ortak çalışma yapılması 
kararlaştırıldı.
Ziyarette ayrıca, EMO Genç üyele-
rimize de TechBridge kapsamında 
verilebilecek destekler ve sunula-

bilecek ortamlar, ortak 
yarışmalar, gençlerin 
yeni meslekleri tanıması 
ve yetenek geliştirilmesi 
konusunda yapılabilecek 
ortak çalışmalar da ko-
nuşuldu.
Başkan ziyareti sonu-
cunda hemen aksiyon 
alınması için elektrikli 
araçlar ve şarj istasyon-
ları ile ilgili ortak çalışma 
yapılması için ön görüş-
melere geçildi. ABB Bilgi 
İşlem Daire Başkanı Sa-
yın Gökhan Özcan ile bir 

araya gelinerek özellikle şehrimiz-
de her gün sayısı artan elektrikli 
araçların yaygınlaştırılması ve şarj 
istasyonlarının kurulumu, testleri 
ve sürdürülebilirliğinin sağlanması 
konusunda yapılabilecek çalışma-
lar üzerine görüşüldü. Ankara`mız 
için kapsamlı bir çalışma yapılması 
için birlikte hareket edilmesi, konu-
nun kurumlar, üniversiteler ve sa-
nayi odaları ile işbirliği içerisinde 
yürütülmesi için bir çalıştay düzen-
lenerek kapsamlı olarak tartışılma-
sı ;  gençlerin bilime ve teknolojiye 
olan ilgilerinin daha da artırılması 
için ortak proje yürütülmesi konu-
sunda işbirliklerinin başlatılmasına 
karar verildi.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141464&tipi=2&sube=14
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EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN TSE ZİYARETİ

EMO ANKARA ŞUBESİNDEN OSTİM MEDİKAL KÜMELENMESİNE ZİYARET

Elektrik Mühendisleri Odası 
Ankara Şubesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu, Yönetim Kurulu 
Yazman Üyesi Hatice Bilge 
Algın ile Yönetim Kurulu Ye-
dek Üyesi Okan Gümüş ta-
rafından 24 Ocak 2023 Salı 
günü TSE Yönetim Kurulu 
Başkanı Mahmut Sami Şahin 
makamında ziyaret edildi.
Yapılan ziyarette EMO An-
kara Şubesi‘nin yaptığı fa-
aliyetler, Odamız faaliyet 
alanları, düzenlenen ve düzenle-
necek olan etkinlikler ve çalışma-
lar ile ilgili bilgiler paylaşıldı. TSE 
ve EMO Ankara Şubesi arasında 
yapılabilecek işbirlikleri ve çözüm 
ortaklıkları hakkında görüş alış-
verişinde bulunuldu. Görüşmede 
TSE‘de çalışan meslektaşlarımıza 
Odamızı tanıtma, elektronik ve bi-
yomedikal alanlarında oluşturulan 
meslek dalı komisyonlarında Oda 
üyelerimizin görev alması ve kat-

kılar sağlaması, standartların Oda 
üyelerimize veya Odamıza kısıt-
lı da olsa açılması, TSE test mer-
kezlerine gezi düzenlenmesi gibi 
konular konuşuldu ve destek iste-
nildi. Yönetim Kurulu Yedek Üyesi 
Okan Gümüş, asansör sektöründe 
mühendis istihdamının yeterli ol-
madığını vurgulayarak, elektrome-
kanik bir taşıyıcı olan asansör sek-
töründe özellikle elektrik elektronik 
mühendisi istihdam edilmesinin 
öneminden söz etti. TSE-HYB (TS 

12255) Belgesi ile asansör 
bakım hizmeti veren firma-
ların yetkili en az bir mühen-
dis istihdam etme şartının 
bulunduğu fakat sektörde 
firmaların büyük bir çoğun-
luğunun bu şartı sadece 
belge yenileme tarihlerinde 
kısa vadeli çözüm olarak uy-
guladıklarını belirtti. Gümüş, 
konu ile ilgili önlem alınma-
sının, mühendislik mesleği ve 
asansör sektörünün itibarı 
için, insanların can ve mal 

güvenliği ayrıca kamu yararı için 
önemini vurguladı. Karşılıklı olarak 
mesleğimize ve sektöre değer kat-
mak açısından işbirliği ve iletişim 
içerisinde olmak için kurumsal irti-
bat noktası belirlenmesi, işbirliğinin 
daha hızlı yürütülmesi için temsilci-
ler belirlenmesi yönünde kararlar 
alındı. TSE Yönetim Kurulu Başkanı 
Mahmut Sami Şahin`e misafirper-
verlikleri için teşekkür edildi. 

EMO Ankara Şubesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şe-
ref Sağıroğlu ve Biyomedikal 
MDK’dan sorumlu Yönetim 
Kurulu Yedek Üyesi Yeşim 
Sekizelma, OSTİM Medikal 
Sanayi Kümelenmesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Fatin 
Dağçınar ve Medikal Sana-
yi Kümelenme Koordinatörü 
Nilsu Bozdemir ile görüşme 
gerçekleştirdi. 18 Nisan 2023 
tarihinde Yapılan görüşme-
de Tıbbi cihaz sektörü, Bi-
yomedikal Mühendisliği meslek 
çalışmaları, MDR (Medical Device 
Regulation) Direktifi hakkında fi-
kir alışverişinde bulunuldu. İşbirliği 
başlıkları değerlendirildi.
OSTİM Yönetim Kurulu Başkanı Or-
han Aydın da katıldığı toplantıda, 

EMO - OSTİM işbirlikleri geniş bir 
çerçevede değerlendirildi. OSTİM 
Haberleşme Teknolojileri Küme-
lenmesi Genel Sekreteri Mehmet 
Sözen, OSTİM Yenilenebilir Enerji 
ve Çevre Teknolojileri Kümelenme-
si Koordinatörü F. Neslihan Özde-
mir, OSTİM Yeşil Dönüşüm ve Sür-

dürülebilirlik Ofisi M. Kürşat 
Şahiner`in de katılım sağla-
dığı toplantıda, temiz ener-
jinin hayata geçirilmesi, 5G 
ve dijitalleşme süreçleri, ye-
şil dönüşüm ana başlıkları 
altında yapılabilecek ortak 
çalışmalar değerlendirildi. 
Bu ana başlılarda KOBİ`le-
re sağlanabilecek faydalar 
üzerinde fikir alışverişlerin-
de bulunuldu.
EMO Ankara Şubesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 

Şeref Sağıroğlu`nun ziyaret anısı-
na, OSTİM Yönetim Kurulu Başkanı 
Orhan Aydın ve OSTİM Medikal Kü-
melenme Yönetim Kurulu Başka-
nı Fatin Dağçınar`a plaket takdim 
etmesinin ardından görüşme sona 
erdi.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141535&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142146&sube=14
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EMO ANKARA ŞUBESİ İLE BAŞKENT ÜNİVERSİTESİ ARASINDA  
İŞBİRLİĞİ PROTOKOLÜ İMZALANDI

EMO Ankara Şubesi 
ile Başkent Üniversi-
tesi arasında 29 Mart 
2023 Çarşamba günü 
işbirliği protokolü im-
zalandı. İmza Töreni-
ne; Başkent Üniversi-
tesi Rektörü Prof. Dr. İ. 
Haldun Müderrisoğlu, 
Mühendislik Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ber-
na Dengiz, Dekan Yar-
dımcıları Prof. Dr. Yu-
suf Tansel İç, Doç. Dr. 
Selda Güney ile EMO 
Ankara Şubesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu, Yönetim Kurulu Yedek 
Üyesi Yeşim Sekizelma ve Elekt-
ronik MDK Başkanı Ertuğrul Tekin 
katıldı.
Protokolün imzalanmasının ar-
dından bir konuşma yapan Baş-
kent Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
İ. Haldun Müderrisoğlu yapılan iş-
birliği protokolünün; "öğrencileri-
mize, meslektaşlarımıza" ve mes-
lek alanlarının gelişimine katkılar 
sağlamasını, yeni ortak projelerin 
ve çalışmaların yapılmasına öncü-
lük etmesini beklediklerini, bu tür 
işbirliklerine çok önem verdiklerini 
belirtti. 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğ-
lu yaptığı konuşmasında öncelikle 
imzalanan  işbirliği protokolün iki 
kuruma da hayırlı olmasını temen-
ni ederek, protokolün yeni ortak 
çalışmalar yapılmasına katkılar 
sağlayacağından emin olduğunu 

söyledi. Sağıroğlu konuşmasın-
da ayrıca, Biyomedikal Mühen-
disliğinin ülkemize kazandırılması 
konusunda öncülüğü ve katkıları 
için Başkent Üniversitesi`ne teşek-
kür ederek, bu alanın ülkemiz için 
öneminin giderek arttığını, savun-
madan sonra en yüksek bütçenin 
sağlığa ve biyomedikal araç ve 
gereçlere harcandığını belirtmiştir. 
Sağıroğlu, bu mühendislik dalının 
gelişmesi ve ilerlemesi için ortak 
çalışmalar yapılmasının önemi-
ni vurgulayarak atılan bu imza ile 
bunun daha hızlı yapılabileceğini 
kaydetti.
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Berna Dengiz,  Türkiye`de Biyo-
medikal Mühendisliğini ilk açan üni-
versite olarak, biyomedikal cihaz 
ve  biyosistemler konusunda ülke-
nin ihtiyacını karşılamayı hedefle-
diklerini, yeni istihdam yaratacak, 
yeni ürünler üretecek şirketlere ge-
reksinim olduğunu, bunun için sek-
törle işbirliği  içinde bulunduklarını 

ve bir çok çalışmaya 
öncülük yaptıklarını 
OSTİM Medikal kü-
melenmenin içinde 
yer alarak sektöre 
katkı sağladıklarını 
belirtti.
Biyomedikal alanın 
gelişmesi ve ülkemize 
daha çok katkı sağla-
ması için Biyomedikal 
Mühendislerinin yetki 
ve iş alanlarının geliş-
tirilmesine yönelik or-
tak çalıştay, toplantı, 

kongrelerin yapılması konusunda 
ortak karar alındı.
Biyomedikal İhtisas Teknoparkla-
rının kurulması ile ilgili çalışmalar 
yapılması, MDR eğitimlerinin ortak 
verilmesi, Uydu teknolojileri konu-
sunda ortak çalışmalar yürütülme-
si, Başkent Üniversitesinde EMO 
Genç öğrenci kulübünün açılması, 
öğrenci projelerinin desteklenme-
si, Üniversite-Sanayi-Oda işbirlikle-
rinin artırılması, kurum temsilcilik-
lerinin belirlenmesi gibi konularda 
işbirliklerinin yürütülmesine karar 
verildi.
İmza töreninin ardından, yeni faa-
liyete geçen mühendislik fakülte-
si binası, öğrenci laboratuvarları, 
sosyal imkanlar, ve yürütülen pro-
jelerle ilgili bilgi alınarak, yeni oluş-
turulan teknoloji müzesinin ön ça-
lışmaları yerinde görüldü. Kurum 
iş birliklerinin geliştirilmesi ve üye-
lerimizin sorunlarını çözmek üzere 
bundan sonra daha sık görüşme 
kararı alındı.

şube güncesi...şube güncesi...
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ANKARA ÜNİVERSİTESİ İLE EMO ANKARA ŞUBESİ İŞBİRLİĞİ 
PROTOKOLÜ İMZALANDI

ŞUBEMİZ KOMİSYONLARININ YÜRÜTMELERİYLE BİRLİKTE  
KOMİSYONLARIN VERİMLİLİĞİ DEĞERLENDİRİLDİ

EMO Ankara Şubesi ile 
Cumhuriyetimizin ilk 
üniversitesi olan Anka-
ra Üniversitesi arasın-
da bilimsel çalışmalar, 
ulusal ve uluslararası 
etkinlikler, eğitim ve öğ-
retim çalışmaları, AR-GE 
çalışmaları, teknolojik 
ürünler ve uygulamalar 
geliştirme ile hukuki ve 
teknik açılardan yapı-
labilecek faaliyetlerinin 
yürütülmesine ilişkin iş-
birliği protokolü imzalan-
dı. 
Protokol, 30.03.2023 Perşembe 
günü Ankara Üniversitesi Rektörü 

Prof. Dr. Necdet Ünüvar ve EMO 
Ankara Şubesi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Prof Dr. Şeref Sağıroğlu tara-
fından imza altına alındı. Ankara 

Üniversitesi Rektörlük Bi-
nası‘nda gerçekleşen imza 
töreninde EMO Ankara Şu-
besi‘nden Enerji Komisyo-
nu Başkanı Ahmet İsmail 
Sargın ile Elektronik MDK 
Başkanı Ertuğrul Tekin ile 
Ankara Üniversitesi Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Ya-
semin Kepenekci, Prof. Dr. 
Mustafa Fener ve Prof. Dr. 
Halil Özdemir, Mühendis-
lik Fakültesi Dekanı Yusuf 
Kaan Kadıoğlu, Genel Sek-
reter Ömer Nadir Soylu ile  

EMO Kurum Temsilcisi Elektrik-E-
lektronik Mühendisliği Bölümü Dr. 
Öğretim Üyesi İlyas İbrahim Çolak 
hazır bulundu.

EMO Ankara Şubesi 26. 
Dönem Komisyon Yürüt-
me ve Üyeleri ile 7 Ocak 
2023 Cumartesi günü EMO 
Üye Dinlenme Salonu`nda 
komisyonların verimliliği 
değerlendirildi.
Komisyon yürütme ve üye-
lerinin bulunduğu toplan-
tıya; EMO Ankara Şubesi 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Yazman Üye Hatice Bilge 
Algın, Sayman Üye Engin 
Pekyılmaz, Yönetim Kurulu 
Üyesi Murat Subaşı, Yöne-
tim Kurulu Yedek Üyeleri 
Kenan Erpir, Yeşim Sekizelma ka-

tıldı.
Komisyon başkan ve 
üyeleriyle yapılan tanış-
manın ardından Şube 
Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu ve Yazman 
Üye Hatice Bilge Algın, 
26. Dönem çalışmaları, 
yapılan etkinlikler, kamu 
kurum ve kuruluşlarıyla 
gerçekleştirilen görüş-
meler, Şube Saymanı 
Engin Pekyılmaz mali 
durum hakkına bilgiler 
verdi. Toplantıda ayrıca 
komisyon çalışmaları 
hakkında görüş alışveri-

şinde bulunuldu.

DEPREMZEDELER YARARINA ONLİNE RESİM SERGİSİ
Ankara Rüzgarı Kültür Sanat ve Yaşamı Destekleme Derneği ve Uluslararası Femin Art Kadın Sanatçılar 
Derneği Ankara Şubesi tarafından 8 Mart Dünya Kadınlar Günü Depremde Kaybettiklerimiz Dünya İnsan-
larının Dayanışma Ruhu “Sevgi Pınarı :Kadın” online resim sergisi web sayfamızda yayınlandı.
 Küratörlüğünü üyemiz Hatice Erdi`nin yaptığı online sergiye ulaşmak için TIKLAYINIZ.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142044&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142044&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141370&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141370&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141868&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/ekler/f82d646e272dcd8_ek.pdf?tipi=2&turu=X&sube=14
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KARANLIKTAN KORKAN ÇOCUK BAŞLIKLI WEBİNAR DÜZENLENDİ

EMO Ankara Şubesi 2023 Ocak ayı 
webinar programı kapsamında 5 
Ocak 2023 Perşembe günü Prof. 
Dr. Orhan Canbolat`ın sunumuyla 
`Karanlıktan Korkan Çocuk` başlıklı 
webinar düzenlendi.
Webinarın açılışını EMO Ankara Şu-
besi Yönetim Kurulu Başkanı Prof. 
Dr. Şeref Sağıroğlu yaptı. Prof. Dr. 
Orhan Canbolat`a ve webinar ka-
tılımcılarına hoş geldin diyerek 
konuşmasına başlayan Şeref Sa-
ğıroğlu şöyle konuştu ; " Değerli 
katılımcılar EMO Ankara Şubesi`-
nin düzenlemiş olduğu 2023 yılının 
ilk webinarına hepiniz hoş geldiniz. 
Yönetim Kurulu adına hepinizi say-
gıyla selamlıyorum. Bugün değerli 

bir konuşmacımız var. Böyle bir ko-
nuda konuşma yapmayı kabul et-
tiği için EMO Ankara Şubesi adına 
teşekkür ediyorum."
Sağıroğlu, açılışta Prof. Dr. Orhan 
Canbolat`ın özgeçmişini okuyarak, 
Canbolat`ın akademik geçmişi, bi-
limsel çalışmaları, yayınladığı ki-
taplar hakkında katılımcılara bilgi-
ler verdi.
Açılış konuşmasının ardından Prof. 
Dr. Orhan Canbolat "Karanlıktan 
Korkan Çocuk- Bilim ve Bilim Fel-
sefesi- Doğa Bilimlerinin Felsefi 
Temelleri-Algı ve Kavramlar" baş-
lıklı sunumunu yaptı. Canbolat, su-
numun ardından katılımcıların su-
numla ilgili sorularını yanıtladı.

ELEKTRİKLİ ARAÇLAR KOMİSYONU YÜRÜTME VE ÜYELERİYLE 
TOPLANTI DÜZENLENDİ

EMO Ankara Şubesi 26. 
Dönem Elektrikli Araçlar 
Komisyonu yürütmesi ve 
üyeleriyle 14 Ocak 2023 
Cumartesi günü EMO Üye 
Dinlenme Salonu’nda 
toplantı gerçekleştirildi.
Toplantıya EMO Anka-
ra Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şe-
ref Sağıroğlu, Başkan 
Yardımcısı Cevdet Aslan, 
Yazman Üye Hatice Bilge 
Algın, Sayman Üye Engin 
Pekyılmaz, Yönetim Kuru-
lu Üyesi Ertuğrul Kadir Işık, 
Komisyon Başkanı Salih Türedi ve 
üyeler katıldı.
Elektrikli araçlar ve şarj istasyon-
ları ile ilgili standartların hazırlan-

ması, Odamıza bu konuda yetki 
kazandırılması başlıkları üzerinde 
duruldu. Ankara`da şarj olduğu es-
nada aniden yanmaya başlayan 
elektrikli aracın durumu teknik 
olarak değerlendirildi. Standart-

ların ivedi olarak hazır-
lanması ve denetimlerin 
başlatılmasının gerekli-
liği tespit edildi. Toplan-
tıda konunun ilgilisi ku-
rumlarla Ankara Sanayi 
Odası (ASO), Enerji Pi-
yasası Düzenleme Ku-
rumu (EPDK), Ankara 
Büyük Şehir Belediyesi, 
Türkiye Elektrik Dağı-
tım Kurumu (TEDAŞ) ile 
görüşmeler planlanma-
sı, Güneş Enerji Santra-
li (GES) yönetmeliğinin 

elektrikli araçlar şarj is-
tasyonlarına uyarlanabileceği ve 
bu konuyla ilgili ana başlıkların bir 
sonraki komisyon toplantısında 
ele alınması kararları alındı.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141414&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141414&tipi=2&sube=14
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BAŞKENTGAZ İÇ TESİSLER MÜDÜRLÜĞÜ YETKİLİLERİ VE DOĞALGAZ 
TOPRAKLAMA ÖLÇÜMLERİ YAPAN SMM ÜYELERİMİZLE TOPLANTI 

YAPILDI

Doğalgaz topraklama ölçümleri 
yapan SMM üyelerimizle 14 Ocak 
2023 Cumartesi günü bir araya ge-
linerek, sahada yaşanan sorunlar 
ve sorunlara yönelik çözüm öneri-
leri konuşuldu. EMO üye dinlenme 
salonunda tanışma ile başlayan 
toplantı EMO Konferans Salonu`n-
da üyelerin uzaktan ve yüz yüze 
katılımlarıyla hibrit olarak devam 
etti. Toplantıya Başkentgaz İç Tesi-
sat Kontrol Şefi Hasan Aksöz, Pro-
je Onay Mühendisi Bayram Kahya, 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Başkan Yardımcısı Cevdet Aslan, 
Yazman Üye Hatice Bilge Algın, 
Sayman Üye Engin Pekyılmaz, Yö-
netim Kurulu Üyesi Ertuğrul Kadir 
Işık, Yönetim Kurulu Yedek Üyeleri 
Kenan Erpir, Okan Gümüş, Örgüt-
lenme Sekreteri Ferhat Bitecek ve 
SMM üyelerimiz katıldı.
Tanışma toplantısının açılışında 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu 
katılımcılara hoş geldiniz diyerek 
selamladı. TANAP projesi için An-
kara Şube olarak görüşmeler ya-
pıldığını ve hattın geçtiği illerimizin 
Şube yönetimleri ile test ölçüm hiz-
metleri vermek üzere Oda Yönetim 
Kurulu`na bilgilendirme yapıldığını 
belirtti. Şeref Sağıroğlu`nun ardın-
dan söz alan Şubemiz Yazman Üye-
si Hatice Bilge Algın şöyle konuştu; 

"Doğalgaz toprak-
lama ölçümleri; do-
ğalgazın güvenli 
olarak arzındaki 
rolü, üyelerimiz için 
de iş alanı olması 
hasebiyle, Şubemi-
zin çok önem verdi-
ği bir alan. Şubemiz 
ve Başkentgaz ara-
sındaki protokolün 
sürdürülebi l ir l iği 

için görüşmelerimiz, takibimiz ve 
üyelerimizi denetimlerimiz devam 
ediyor. Bu protokolü, doğalgaz 
topraklama ölçümlerini, Türkiye`de 
yaymak için çalışmalarımız sürü-
yor. Şubemiz sınırlarındaki temsil-
ciliklerimizde hizmet veren Enerya, 
Sürmeligaz dağıtım şirketlerinin 
yetkilileri ile görüştük. EMO İstan-
bul Şube YK Başkanı ile şubelerimiz 
sınırlarında hizmet veren ortak da-
ğıtım şirketleri için birlikte ziyaret-
ler yapmayı önerdik.  Başkentgaz 
ile yaptığımız protokolü diğer da-
ğıtım şirketlerine örnek göstererek 
topraklama ölçüm uygulamaları-
nı yaymaya çalışıyoruz. Şubemiz 
kontrol ve denetimlerinde uygun-
suz ölçümlere rastlayabiliyoruz, 
sahadan da geri bildirimler oluyor. 
Bu nedenle bu tür toplantılarda so-
runları tespit etmeyi ve bu alanda-
ki yetkimizi korumayı çok önem-
siyoruz." Tanışma toplantısında 
söz alan Şubemiz Yönetim Kurulu 
Yedek Üyesi Kenan Erpir 
şunları söyledi; " EMO ve 
Başkent Doğalgaz ara-
sında yapılan protokolle 
belirli bir kaliteyi yaka-
ladığımızı düşünüyorum. 
Bunun devamlılığı husu-
sunda görüşmeleri sür-
dürüyoruz. Hasan Bey 
bizimle sürekli irtibat ha-
linde zaten. Belirli sıkıntı 

olduğunda bize iletiyorlar." Baş-
kentgaz adına toplantıya katılan İç 
Tesisat Kontrol Şefi Hasan Aksöz de 
yaptığı konuşmada şunları aktardı;  
"İlgili mühendisler tarafından ha-
zırlanan raporlarınızı arkadaşları-
mız kontrol ediyor. Tabi bu alan uz-
manlık alanları değil. Herhangi bir 
soru işareti olduğu zaman Kenan 
Bey`e iletiyoruz ve kendileri bunu 
düzeltmeye yardımcı oluyorlar. Ar-
dından tesisat kabul işlemlerini ya-
pıyoruz. Şu ana kadar herhangi bir 
sıkıntı gelmedi. Kurum olarak böyle 
bir uygulamadan memnunuz. Can 
ve mal güvenliği açısından olması 
gereken bir uygulamaydı. Kurdum 
olarak emeği geçen herkese te-
şekkür ediyoruz."
Tanışmanın ardından EMO Ankara 
Şubesi Yönetim Kurulu Yedek Üyesi 
Kenan Erpir başkanlığında, Şube-
miz Yönetim Kurulu Üyesi Ertuğrul 
Kadir Işık ve Yönetim Kurulu Yedek 
Üyesi Okan Gümüş`ün katılımıy-
la doğalgaz topraklama ölçüm-
leri yapan SMM üyelerimizle EMO 
Konferans Salonu`nda yüz yüze ve 
üyelerin uzaktan katılımıyla hibrit 
olarak devam etti. 
Toplantıda, doğalgaz ölçümleri 
yapan SMM üyelerimizin sahada 
yaşadıkları sorunlar, ölçümlerde 
yaşanan maliyet artışları ve bu so-
runların çözümü ile ilgili görüş alış-
verişinde bulunuldu.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141407&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141407&tipi=2&sube=14
https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141407&tipi=2&sube=14


58

TMMOB EMO Ankara Şubesi

EMO ANKARA ŞUBESİ 26. DÖNEM 3. KOORDİNASYON KURULU 
TOPLANTISI DÜZENLENDİ

EMO Ankara Şubesi 26. 
Dönem 3. Koordinas-
yon Kurulu toplantısı, 
28 Ocak 2023 Cumar-
tesi günü Şube Yöne-
tim Kurulu Üyeleri ve 
Şubemize bağlı il, ilçe 
temsilcileri ve temsilci 
yardımcılarının katılımı 
ile EMO Toplantı Salo-
nu’nda düzenlendi.
Toplantıya EMO Anka-
ra Şubesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu, Baş-
kan Yardımcısı Cevdet 
Aslan, YK Yazman Üyesi Hatice Bil-
ge Algın, YK Saymanı Engin Pekyıl-
maz, YK Üyeleri Ertuğrul Kadir Işık, 
Tuncay Lamci, Konya, Kastamonu, 
Akşehir, Nevşehir, Aksaray, Kayse-
ri, Erzurum temsilci ve temsilci yar-
dımcıları katıldı.
Açılış ve tanışmanın ardından top-
lantı gündemi şu başlıklardan oluş-
tu; "Ankara Şube 2022 yılı faaliyet-
lerinin ve 2023 yılı çalışma plânının 
sunulması, Şube mali durumunun 
değerlendirmesi, Temsilciliklerin 
2023 yılı denetim ve üye sayılarını 
artırıcı çalışma plânlarının değer-
lendirilmesi, Temsilciliklerin iyi ör-
nek uygulamalarının incelenmesi."
Koordinasyon Kurulu toplantısı açı-
lışını EMO Ankara Şubesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Prof. 
Dr. Şeref Sağıroğlu 
yaptı. Katılımcılara 
sunum yapan Sa-
ğıroğlu, 26. Dönem 
Yönetim Kurulu ola-
rak üye memnu-
niyetini ve sayısını 
artırmayı hedefledik-
lerini, kurumsallığı, 
itibarı ve saygınlığı 
yükseltmek için fa-
aliyet gösterdiklerini 

belirtti. Sağıroğlu 26. Dönem ola-
rak hedefleri şöyle sıraladı; "yeni 
ve güncel konuları üyelerimizle 
buluşturmak, denetim faaliyetleri-
mizi artırmak ve yaygınlaştırmak, 
yeni meslek alanlarını odamıza ka-
zandırmak, Odamızı Uluslararası 
saygınlığını arttırmak, üye sayısı-
nı 10.000`e çıkarmak, dijitalleşmek 
ve hizmet kalitemizi artırmak ve 
hızlandırmak, 100 Bilimsel etkin-
lik, temel eser proje kazandırmak, 
paydaşlarla ilişkilerimiz artırmak, 
EMO Genç yapılanmamızı genişlet-
mek, ükemize ve devletimize katkı 
sağlamak. Sektör-Kurum-Üniver-
site işbirliklerini artırmak, hizmet 
kalitesini yükseltmek, projeleri-
mizi hayata geçirmek, tarafımıza 
aktarılan problemleri hızlıca çöz-

mek, sanayi bölge-
leri (OSB, OSTİM, 
SİTELER, DAĞITIM, 
vb) ile yakın görüş-
meler yapmak, ay-
rılmak isteyenlerle 
yüz yüze/telefonla 
görüşmek, rastge-
le üyeleri telefonla 
aramak, memnuni-
yet anketi yapmak, 
iş arayanlara yar-
dımcı olmak, öğren-
ci ve üyelerle sektör 
ziyaretler yapmak, 
meslektaşlarımız ve 

Odamız için gelir arttırıcı faaliyet-
lere önem vermek, özveri ile çalış-
mak ve verdiğimiz sözleri yerine 
getirmek." Sağıroğlu sunumunda 
26. Dönemin ilk yılında gerçekleş-
tirilen yönetsel durum, düzenlenen 
etkinlikler ile ilgili bilgiler verdi.
 Koordinasyon Kurulu toplantısın-
da Şube Yazmanı Hatice Bilge Algın 
ve Şube Saymanı Engin Pekyılmaz 
da katılımcılara Şubenin çalışma-
ları, üye durum bilgileri, mali du-
rumla ilgili bilgiler verdiler. Şubemiz 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Cevdet Aslan ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Ertuğrul Kadir Işık, Tuncay 
Lamci de katılımcıları selamlaya-
rak çalışmalarında başarılar dile-
diler.

Koordinasyon Ku-
rulu toplantısına 
katılan Şubemize 
bağlı il, ilçe tem-
silci ve temsilci 
yardımcıları mes-
lek alanlarıyla il-
gili yaşadıkları 
sorunları ve bu 
sorunların çö-
zümüne yönelik 
önerilerini sundu-
lar.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141564&tipi=2&sube=14
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BİLEŞENİ OLDUĞUMUZ ANKARA KENT KONSEYİ ELİYLE  
YÜRÜTÜLEN DEPREM ÇALIŞMALARINI İNCELEDİK

ANKARA KENT KONSEYİ BİLEŞENLERİNİN KATILIMIYLA DİJİTAL GENEL 
KURULU ÖNCESİ E-GENEL KURUL SİSTEMİ EĞİTİMİ DÜZENLENDİ

Dijital ortamda seçim-
siz olarak 11 Şubat 2023 
tarihinde gerçekleştiri-
lecek olan Ankara Kent 
Konseyi Bileşenleri Ge-
nel Kurulu öncesi, E- Ge-
nel Kurul Sistemi eğitimi 
düzenlendi. Eğitim Anka-
ra Ticaret Odası ev sa-
hipliğinde 28 Ocak 2023 
Cumartesi günü yapıldı. 
EMO Ankara Şubesi’ni 
YK Yazman Üyesi Hatice 
Bilge Algın temsil etti.
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı ile 
başlayan açılış programında Anka-
ra Kent Konseyi Başkan Yardımcısı 
Dr. Süleyman Basa ve T.C. İçişleri 
Bakanlığı Sivil Toplumla İlişkiler Ge-
nel Müdürlüğü Daire Başkanı Fah-
rettin Kaya birer konuşma yaptı. 

T.C. İçişleri Bakanlığı Sivil Toplumla 
İlişkiler Genel Müdürlüğünce de ak-
redite edilen E-Genel Kurul Sistemi 
Eğitimi, Kam Bilgi Teknolojileri YK 
Başkanı Gürkan Kalkan tarafından 
yapılan sunum ile gerçekleştirildi. 
Eğitim, yeni nesil genel kurul siste-
mi "E- Genel Kurul" öncesi sistemin 

tanıtımı ile tamamlan-
dı. Elektrik Mühendisle-
ri Odası Ankara Şubesi 
olarak kendi payımıza 
düşeni aldığımız çok ve-
rimli bir eğitim oldu.
Ankara Kent Konseyi Bi-
leşenleri 11 Şubat Cumar-
tesi günü saat 11:00`de 
seçimsiz olağan 5. Genel 
Kurul için dijital ortamda 
bir araya gelecek.
Meslek alanlarımız ve 

yetkinliklerimiz itibarıyla Odamız 
dijital dönüşümün dinamosu olma-
lıdır. Bu konuda görüşmek üzere 
T.C. İçişleri Bakanlığı Sivil Toplum-
la İlişkiler Genel Müdürlüğü Daire 
Başkanı Fahrettin Kaya ile toplantı 
plânladı.

EMO Ankara Şubesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu ve Yönetim 
Kurulu Yazmanı Hatice Bil-
ge Algın 14 Şubat 2023 Salı 
günü bileşeni olduğumuz 
Ankara Kent Konseyi`ni zi-
yaret ederek çalışmaları 
yerinde inceleyip, deprem 
sonrası yürütülmekte olan 
koordinasyon faaliyetlerin-
deki eşgüdüm hakkında bil-
gi alışverişinde bulundular.
 AKK yönetim kurulu adına Halil İb-
rahim Yılmaz, Süleyman Basa‘nın 
da katılım sağladığı toplantıda EMO 
Ankara Şubesi yetkilileri AKK‘nın 
güncel duyurularının ilk günden 
beri sosyal medya hesaplarımız-
da paylaşıldığının ve paylaşılmaya 
devam edeceğinin bilgisini verdi. 

Ayrıca EMO Ankara Şubesi Öğrenci 
Üye Komisyonu üyesi EMO-Genç-
lerin AKK Gençlik Meclisi ile bu sü-
reçte ortak dayanışma faaliyetleri 
yürütmeleri konusunda kararlar 
alındı. Türkiye`yi günlerdir derinden 
sarsan deprem karşısında Ankara 
Kent Konseyi, Ankara Büyükşehir 
Belediyesi ve AFAD eşgüdümünde 

AKK bileşenleri, AKK meclisle-
ri ve Muhtarlar ile ilk günden 
itibaren etkin bir dayanışma 
faaliyeti örgütlemektedir. 
Deprem bölgesine gönderi-
len yardımların yanı sıra An-
kara‘ya gelen depremzede-
lerin ihtiyaçlarını karşılamak 
üzere AKK Binası‘nda bir 
yardım mağazası da hizme-
te açılmıştır. AKK bünyesinde 
yürütülen faaliyetlere EMO 
Ankara Şubesi Öğrenci Üye 

Komisyonu üyesi EMO-Gençler de 
destek olabileceklerdir.
Atatürk Bulvarı 18 Numara‘da yer 
alan AKK Yardım Mağazası‘nda en 
hızlı ve en hijyenik şekilde yardım 
yapılabilmesi amacıyla ambalaj-
lı ve kullanılmamış ürünler kabul 
edilmektedir.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141733&tipi=2&sube=14
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5. VERİMLİLİK VE TEKNOLOJİ FUARI KAPILARINI ANKARA'DA AÇTI

Ankara Bilim Üniversite-
si tarafından düzenlenen 
Verimlilik ve Teknoloji Fu-
arı ATO Congresium`da 
2 Şubat 2023 Perşembe 
günü ziyaretçilere kapı-
larını açtı. EMO Ankara 
Şubesi`nin de yerini al-
dığı, ülkemizde verimli-
liğin artırılmasına katkı 
sağlayan ileri düzeydeki 
teknolojik ürünlerin ser-
gilenmesini, çalışmaların 
geniş kitlelere yayılması-
nı, teknolojik gelişmelerin 
tüm alanlarda verimli bir 

şekilde kullanılmasını amaç edi-
nen fuar 4 Şubat 2023 tarihine ka-
dar Başkentliler tarafından ziyaret 
edildi.
Fuarın açılışında ve son günü piya-
nisti Tuluyhan Uğurlu "Bilim Ülke 
Anadolu" konserlerinden bir kesit 
icra etti. 
Fuarın açılışında, sırasıyla Ankara 
Bilim Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Yavuz Demir, Yükseköğretim Ku-
rumu (YÖK) Prof. Dr. Başkanı Erol 
Özvar, TOBB Başkanı M. Rifat Hi-
sarcıklıoğlu, Cumhurbaşkanı Yar-
dımcısı Fuat Oktay birer konuşma 
yaptılar. Açılış programında İçişle-

ri Bakanı Süleyman Soylu, Çevre, 
Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Baka-
nı Murat Kurum, 
Gençlik ve Spor 
Bakanı Mehmet 
M. Kasapoğlu da 
yer aldı.
Fuara EMO Anka-
ra Şubesi adına 
Yönetim Kurulu 
Başkanı Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu, 
YK Başkan Yar-
dımcısı Cevdet 
Aslan, YK Yazma-

nı Hatice Bil-
ge Algın, YK 
Üyesi Ertuğ-
rul Kadir Işık, 
YK Yedek 
Üyesi Kenan 
Erpir, Şube 
Müdürü Mus-
tafa Öztürk, 
Enerji Komis-
yonu Başka-
nı Ahmet İs-
mail Sargın, 
Teknik Yö-
netmel ikler 
Komisyonu 

üyesi Ali Fuat Bilgin ka-
tıldılar.
Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı Murat 
Kurum ve Ankara Sana-
yi Odası (ASO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Seyit Ar-
dıç, Cumhurbaşkanlığı 
Bilim Teknoloji ve Yenilik 
Politikaları Kurulu Üyesi 
Dr. Osman Coşkun, Gazi 
Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Rahmi Ünal ;  kurum-
larda ve özel sektördeki 

üyelerimiz, EMO-Genç üyelerimiz, 
Ukrayna‘dan fuara gelen bir grup 
da standımızı ziyaret ettiler.
Fuarın ikinci gününde, Şube Yaz-
manı Hatice Bilge Algın, Ankara 
Büyükşehir Belediyesi, İller Banka-
sı, DHMİ ve Türksat stantlarını zi-
yaret ederek yetkililerle görüştü.
Öncelikli olarak savunma sanayi 
olmak üzere bilişim, sanayi, eğitim, 
enerji, tarım, iletişim, sağlık ve ula-
şım alanlarında kamu kurumlarını 
ve sektör temsilcilerini bir araya 
getiren fuar ziyaretçilerin yoğun il-
gisini gördü.

şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141751&tipi=2&sube=14
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KAHRAMANMARAŞ İLE İLGİLİ TESPİTLERDE BULUNDUK

EMO Ankara Şubesi 
Yönetim Kurulu Baş-
kanı Prof. Dr. Şeref Sa-
ğıroğlu ve EMO Ankara 
Şubesi Elektronik MDK 
Başkanı Ertuğrul Tekin, 
Gaziantep Şubesi YK 
üyesi ve Kahraman-
maraş Sütçü İmam 
Üniversitesi Kampüsü 
Afet Koordinatörü Dr. 
Öğretim Üyesi Ali Öter’i 
25 Şubat 2023 tarihin-
de ziyaret etti.
Görüşmede, deprem-
de yıkılmayan üniver-
site kampüsünde yapılan afet ko-
ordinasyon çalışmaları hakkında 
bilgi aldılar. Kahramanmaraş şe-
hir merkezini, merkezdeki yıkımı, 
kayıpları, yapılan çalışmaları, va-
tandaşlarımıza açılan üniversite 
ortamlarını, kurulan çadırları, ve 
verilen destekleri yerinde gördüler. 
Yıkılan Oda temsilciliğimizi ve yıkıl-
mayan Kahramanmaraş Mimarlar 
Odası ve İnşaat Mühendisleri Oda-
sı binalarını ziyaret ettiler. 
Kahramanmaraş ilimizin boynu-
nun bükük olduğunu, şehirde pek 
çok binanın yıkıldığını, ayakta ka-
lanların ise süren artçı depremler-
den dolayı kullanılamadığını gör-
dük.
Yapılan ziyarette; dimdik ayakta 
duran veya kalan binaların toplu-
mumuza nasıl kucak açtığını, nasıl 
güvenle bu binalarda kaldıklarını, 
özellikle Batı yolundaki Kahraman-
maraş Sütçü İmam Üniversitesi Av-
şar Kampüsünün Kahramanmaraş 
halkına nasıl ev sahipliği yaptığını, 
tüm fakülte, yüksek okul, konfe-
rans merkezleri ve dersliklerin hal-
kın geçici olarak kaldıkları yerler 
haline nasıl dönüştürüldüğü görül-

dü. Kampüste bir gece depremze-
delerle beraber konaklayan Şube 
Başkanımız, Üniversite Rektörlü-
ğünün Kahramanmaraş halkına 
nasıl tüm kapılarını açtığını, toplu-
mun kalacağı yer konusunda nasıl 
büyük bir katkı sağladığını, ilk gün-
den beri devlet biziz diye çalışan 
cefakar ve vefakar üniversite ho-
caları ile tanışmaktan büyük mem-
nuniyet duyduklarını belirtti.
Depremin etkilediği illerde bulunan 
üniversitelerin ortak çalışmalar 
yapmak üzere üniversitelerin eş-
leştirilmesinin çok önemli olduğu-
nu, Kahramanmaraş Sütçü İmam 
Üniversitesi`nin, Gazi Üniversite-
si ile eşleştirildiğini öğrenmekten 
mutluluk duyduğunu, bu kararın 
ne kadar doğru bir karar olduğunu 
üniversite ziyaretinde daha iyi an-
ladıklarını belirtti.
Aynı zamanda deprem sonrası 
ayakta kalan ve kesintisiz hizmet 
veren Türk Telekom Bölge Müdürlü-
ğüne de ziyaret bulunan Sağıroğlu; 
kısa bir süre önce binanın deprem 
güçlendirmesin tamamlanması 
dolayısıyla binada herhangi bir yı-
kım olmadığını, bu tür yaklaşımla-

rın nasıl hayat kurtar-
dığı ve halka kesintisiz 
hizmet verme de ne 
kadar önemli oldu-
ğunu bizzat yerinde 
gördüklerini ve büyük 
memnuniyet duyduk-
larını iletti. Bu konuya 
önem veren ve has-
sasiyet gösteren tüm 
yöneticileri tebrik etti.
Akşam saatlerinde 
depremzedelerle ya-
pılan görüşmelerde; 
depremzedelerin can 
ve mal kayıplarının 

yüksek olduğunu, Kahramanma-
raş`tan gitmek isteyenlerin ayrıl-
masına karşın ayrılmak istemeyen 
vatandaşlarımızın sayısının da faz-
la olduğunu, kampüs içerisinde ka-
lan depremzedelerin ihtiyaçlarının 
tam olmasa da büyük oranda kar-
şılandığı, yapılan yardımlarda azal-
ma olduğunu, üniversite içerisinde 
çok sayıda çadırkent kurulduğunu, 
yeni çadırkentlerin de kurulmaya 
devam ettiğini, depremzedelerin 
üniversite imkanlarından fayda-
landıkları ve kendilerine geçicide 
olsa bir barınma ortamı sağlan-
masından büyük memnuniyet duy-
duklarını, her zamankinden daha 
çok dayanışmaya ve birlik bera-
berliğe ihtiyaç olduğu bir dönem-
de olduğumuzu, deprem bölgesine 
katkıların sürdürülmesi gerektiğini, 
ülkemizde görev yapan veya ya-
pacak olan tüm üst düzey yöneti-
cilerin deprem bölgesini görmeden 
ve en az bir hafta kalmadan görev 
verilmemesi gerektiğini, görev ya-
parken deprem gerçeğini unutma-
malarına bu deneyimin katkı sağ-
layabileceğini  belirttiler.

şube güncesi...şube güncesi...
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GAZİANTEP ŞUBEMİZE GEÇMİŞ OLSUN ZİYARETİNDE BULUNDUK
EMO Ankara Şubesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu ve EMO Ankara Şu-
besi Elektronik MDK Başkanı 
Ertuğrul Tekin, EMO Gazian-
tep Şube Başkanı İslim Arı-
kan’ı 25 Şubat 2023 Cumar-
tesi günü makamında ziyaret 
etti. Görüşmede, Ankara Şu-
besi olarak; Şube ve Temsilci-
liklerimizin bulunduğu illerde oluşan 
yıkım için geçmiş olsun dileklerimizi 
ilettik ve kaybettiğimiz üyelerimiz 
için ise başsağlığı dileklerinde bulun-
duk. Meslektaşlarımızın karşılaştığı 
zorlukları, problemleri ve eksiklikleri 
yerinde dinleyen Şube Başkanımız 
Sağıroğlu, verebilecek destekler ve 
ortak dayanışma için görüş alışveri-
şinde bulundu. Sağıroğlu, depremde 
en çok yıkım olan İslahiye, Nur Dağ-

ları, Kahramanmaraş Merkez, Pa-
zarcık ilçelerimizi ziyaret etti. Ankara 
Şubesi Başkanı Prof. Dr. Şeref Sa-
ğıroğlu ise yapılan istek ve önerileri 
dikkatlice not aldıklarını ve ihtiyaç 
duyulan alanlarda mutlaka ortak 
çözümler geliştirileceğini ve meslek-
taşlarımıza sahip çıkılacağını belirtti. 
Yapılan görüşmede; Gaziantep Şu-
bemize bağlı olan temsilciliklerimiz-
de üyelerimizin can ve mal kaybının 
yüksek olduğu, pek çok üyemizin 

işyerlerinin enkaz altında 
kaldığını, üye ailelerimizin 
yardıma ihtiyacı olduğu-
nu belirten EMO Gaziantep 
Şubesi Başkanı İslim Arı-
kan, EMO olarak bu üye-
lerimize karşı sorumluluk-
larımızın olduğunu, bu zor 
günlerimizde EMO olarak 
üyelerimizin ihtiyaçlarını 

karşılamak ve onlara destek olma-
mızın zorunlu olduğumuzu, bunun 
için büyük bir yardım kampanyası 
başlatılmasının çok isabetli olacağı-
nı söyledi. Arıkan, hukuki konularda 
desteğe ihtiyaç duyulduğunu, diplo-
ma ekleri ile ilgili meslektaşlarımızın 
detaylı bilgilere ihtiyaç duyduklarını, 
bu zor günlerinde meslektaşlarımızın 
yanında olmak için pek çok çözüm 
de üretmemiz gerektiğini belirtti.

şube güncesi...şube güncesi...

Elektrik Mühendisleri Odası 48. Dö-
nem Enerji Daimi Komisyonu 6 Ni-
san 2023 Perşembe günü merkez 
ve Şube Enerji Komisyonu üyeleri 
ile Yönetim Kurulu üyelerine yönelik 
`Deprem Etkileri ve Sonrası` konu-
sunda TMMOB Genel Sekreteri Der-
sim Gül`ün katılımı ile çevrimiçi top-
lantı gerçekleştirdi. Toplantıya EMO 
Ankara Şubesi adına Yönetim Kuru-
lu Başkanı Şeref Sağıroğlu ve Yaz-
man Üye Hatice Bilge Algın katılım 
sağladılar.
Algın toplantıda söz alarak deprem 
gündemini deprem öncesi, deprem 
anı ve deprem sonrası olarak üç 
ana sürecin yönetimi olarak değer-
lendirdi. Tüm bu süreçler için çok de-
taylı ve ciddi bir çalışma yapılması 
gerektiğini ifade etti. Deprem önce-
sinde, stratejilerle uyumlu etkin risk 
değerlendirme çalışmaları yapıla-
rak, uz görülü risk senaryolarının 
belirlenmesi ve risklerin yönetilmesi 
gerektiği, koordinasyon eksiklikle-
rinin aksaklıklarının yaşanmaması 
için stratejiyle uyumlu ve destekle-
yici tüm bu süreçlerin işletilmesi ve 

ENERJİ DAİMİ KOMİSYONU TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİ

yetki matrislerinin görev karma-
şasına mahal vermeyecek şekilde 
oluşturularak can ve mal kayıpları-

nın önlenmesi gerektiğini ifade etti. 
Bu süreçlerin etkin planlanmadığı 
ve yönetilmediği durumlarda afetin 
büyüklüğü karşısında hiç bir kuru-
mun krizi yönetmede başarılı ola-
mayacağını vurguladı, ayrıca şun-
ları kaydetti: "Deprem sonrasında 
şehirlerin yeniden yapılandırılması 
sürecinde mutlaka liyakatli ve yet-
kin şehir plancılara danışılmalıdır. Bu 
yıkımın en büyük etkenlerinden biri 
olan yapı denetimi mekanizmasının 
tekrar düzenlenmesi ve bu yapının 
bağımsız çalışması için gerekli dü-
zenlemeler yapılmalı, bağımsız de-
netim işleyişinin yasal boyutu için 
TMMOB ve yasa koyucular ortak 
çalışmalar yürütmeli ve uzaktan de-
netimin, imzacılığın önüne geçilmeli-
dir. TMMOB ayrıca İSG hizmetlerinin 
de işverenden bağımsız olması için 
yasal düzenlemelerin revizyonunu 
önermeli ve bu çalışmalarda taraf 
olmalıdır. Aksi takdirde bu yasal dü-
zenlemeler olmadan Soma‘da da 
yaşadığımız gibi faciaların önüne 
geçilemeyecektir. Deprem bölgesi-
nin yeniden inşa sürecinde de TM-

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141844&tipi=2&sube=14
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TÜYAP Konya Uluslararası 
Fuar Merkezi’nde gerçek-
leştirilen Konya Enerji Zir-
vesi ve Fuarı’na katılarak 
üyelerimizle bir araya ge-
lip, Oda, sektör, kamu ku-
rum ve kuruluşları işbirlik-
lerini artırıcı faaliyetlerde 
bulunduk.
Konya Enerji Zirvesi ve Fu-
arı`na EMO Ankara Şubesi 

Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Başkan Yardımcısı Cevdet 
Aslan, Yazman Üye Hatice 
Bilge Algın, Yönetim Ku-
rulu Üyesi Tuncay Lamci, 
EMO Konya İl Temsilci-
si Özkan Keskin, Temsilci 
Yardımcıları Selçuk Topal, 
Mustafa Taş, Hamdi Bek-
taş, Fuat Şaylan ve üyele-
rimiz katıldı.
Şube Yönetim Kurulu üye-
leri EMO Konya İl Temsil-

KONYA ENERJİ ZİRVESİ VE FUARI’NA KATILDIK

şube güncesi...şube güncesi...

ciliği standında üyelerimizle bir ara-
ya gelerek sahada 
yaşanan mesleki so-
runlar ve sorunların 
çözüm önerilerini ele 
aldılar. EMO Ankara 
Şubesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu sek-
tör katılımcıları ile de 
buluşarak, Oda, sek-
tör ve kamu kurum, 
kuruluşları arasında 
işbirliğini artırmak 
amacıyla görüşme-
ler yaptı. Sektör ve üyelerimizin 
webinar, seminer önerileri üzerine 
işbirliği geliştirilirken, Şube Başka-

nı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu 
Enerji Zirvesi`nde sektörün 
sorunları ve çözümüne katkı 
sağlayacak güncel tekno-
lojiler, enerji verimliliği, yeşil 
mutabakat uyum çalışma-
ları, Oda bünyesinde yapı-
lan faaliyetler ve çalışmalar 
ile meslek alanlarındaki de-
ğişim ve dönüşüm konuları-
nı içeren bir konuşma yaptı.
Oda çalışmaları, yapılan 
etkinlikler, seminerler, çalış-

taylar hakkında bilgiler veren Prof. 
Dr. Şeref Sağıroğlu konuşmasında 

ayrıca meslek alanlarımıza 
yapay zekânın kullanımının 
katkısı, önemi ve risklerine 
vurgu yaptı. Dijital dönüşüm-
de Odaların öncü olması ge-
rektiğinin altını çizen Sağıroğ-
lu, özellikle de kritik altyapılar 
içerisinde yer alan enerji alt-
yapıları, teknolojileri ve uy-
gulamalarında siber güvenlik 
bakış açısının her zaman dik-
kate alınmasının önemini an-
lattı.

MOB olarak aktif rol almalıyız, EMO 
Ankara Şubesi olarak rotasyonlu 
gönüllü şantiye şefliğini önerdik ve 
yetkin insan kaynağı havuzu oluş-
turmak üzere üyelerimize çağrıda 
bulunduk.Özellikle TOKİ eliyle yürü-
tülecek kamusal inşaa süreçlerinde 

akıl, bilim ve tekniğin kılavuz olduğu 
gönüllü çalışmalar yürütmeyi, böl-
geye gönüllü olarak gitmeyi öneri-
yoruz; bu önermeler doğrultusunda 
bize verilecek her türlü göreve talip 
olduğumuzu ifade ediyoruz." Top-
lantıya EMO Ankara Şubesi yetkili-

lerin yanı sıra, Enerji Daimi Komis-
yonu üyeleri Nedim Bülent Damar, 
Bilgin Akbal Erim Arıcı, Ferhat Ka-
ğan Ergün, Levent Malkoç, Mehmet 
Ceylan, Muhsin Dugan, Tevfik Fikret 
Demirel katılım sağladılar.

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142271&sube=14
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EMO ANKARA ŞUBESİ BAŞKANI SAĞIROĞLU TMMOB 47. DÖNEM 1. 
DANIŞMA KURULU TOPLANTISINA KATILDI

TMMOB 47 Dönem 1. Da-
nışma Kurulu Toplantısı 4 
Mart 2023 Cumartesi günü 
zoom üzerinden “Bilgilen-
dirme ve genel durum de-
ğerlendirmesi, 06 Şubat 
2023 Depremleri ve yapıl-
ması gerekenler” gündemi 
ile çevrim içi olarak ger-
çekleştirildi.
TMMOB Danışma Kurulu 
toplantısına EMO Anka-
ra Şubesi`ni temsilen Şube 
Başkanı Prof. Dr. Şeref Sa-
ğıroğlu katıldı.
Sağıroğlu şu değerlendirmeler-
de bulundu; " EMO Ankara Şubesi 
olarak depremde can kayıplarımız 
için öncelikle Allah`tan rahmet, ya-
ralılara acil şifalar diliyoruz. Bölge-
de bulunan, destek olan ve destek 
olmaya devam eden tüm TMMOB 
üyelerimize ve bileşenlerine teşek-
kür ederiz.
EMO Ankara Şubesi olarak Dep-
rem bölgesine ilk günden beri des-
teğimizi sürdürüyoruz. İlk gün kriz 
masası oluşturduk ve bir YK üye-
mizi bölgeye Kahramanmaraş Pa-
zarcık`a görevlendirdik. Fakat, Ha-
tay yıkımını görünce arkadaşımız 
orada Vali Önü mevkiinde yardım 
ve destek çadırı açtı. Arkadaşla-

rımı hâlâ bölgede bulunmaktalar. 
Daha sonra da diğer YK üyelerimiz 
bölgeyi ziyaret edip, yardım mal-
zemesi iletip, tespitlerde bulundu-
lar. Diğer bileşenler ile koordineli 
olarak bölgeye destek vermek için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Kon-
teyner kenti projeleri çizerek, çadır 
ve konteyner kentlerde ihtiyaç du-
yulan elektrik malzemelerini temin 
ederek bizden talep eden bölge 
bileşenlerine bunları ilettik, iletme-
ye ve daha fazla destek olmaya 
devam ediyoruz. TMMOB ve Oda 
merkezimizin taleplerine destek 
veriyoruz ve vermeye de devam 
edeceğiz.
Bölgeyi gezen bir Şube Başkanı 
olarak meslektaşlarımızın, Şube ve 
temsilciliklerimizin genel olarak is-

tekleri ile bizim önerimiz 
aşağıdadır.
1.     Depremzede mes-
lektaşlarımıza destek ol-
mak ve mesleki dayanış-
ma için somut bir adım 
atmak için her Odanın 
meslektaşlarına sahip 
çıkacağı "Meslek Odası 
dayanışma hesabı" veya 
kaynağı oluşturulması 
gereklidir.
2.     TMMOB Afet Yönetim 

ve Denetim Sistemi Yazılı-
mı Kurulması ve daha etkin bir da-
yanışma sağlanması gereklidir.
3.     Odalarda Arama ve Kurtarma 
Ekipleri kurulması veya sayılarının 
artırılması gereklidir.
4.     TMMOB gibi meslek örgütü-
müzün mesleki ve teknik birikimini, 
gücünü daha geniş kitlelere akta-
racak projeler geliştirilmesi gerek-
lidir.
5.     Meslektaşlarımıza destek ol-
duğumuz kadar meslek etiğine 
dikkat etmeyen üyelerimize karşı 
sert önlemlerin alınması gereklidir.
6.     Yıkılan binalar ile ilgili olarak 
sorumlu olanların cezalandırılma-
sı için gerekli adımlar ortak olarak 
atılmalıdır.

şube güncesi...şube güncesi...

 
YARGIDAN EMO LEHİNE KARAR: YETKİ MÜHENDİSE AİT, AKSİ HAKSIZ 

REKABET
Fen adamlarının yalnızca belirli sınırlamalar dahilinde elektrik iç tesis projesi müelliflik işleri ve elektrik iç 
tesis yapım işleri gerçekleştirebilecekleri, mahkeme kararıyla bir kez daha tescillendi.
Elektrik Mühendisleri Odası (EMO), bağlantı hatlarının projelendirilmesinde mevzuata aykırı olarak fiili bir 
durum yaratıp, elektrik ve elektrik-elektronik mühendislerini devre dışı bırakarak fen adamlarının proje 
tesis etmesini sağlayan ADM Elektrik Dağıtım A.Ş`ye karşı, "haksız rekabetin önlenmesi" için açtığı davayı 
kazandı.
Denizli Asliye Ticaret Mahkemesi, 2019 yılında EMO tarafından açılan davayı 16 Mart 2023 tarihinde karara 
bağladı. Haberin ayrıntısına ulaşmak için başlığa tıklayınız. 

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=141863&tipi=2&sube=14
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EMO ANKARA ŞUBESİ YAPI DENETİM KOMİSYONU “DEPREM” 
GÜNDEMİYLE TOPLANDI

EMO Ankara Şubesi Yapı 
Denetim Komisyonu 
“Deprem” gündemiyle, 
28 Şubat 2023 Salı günü 
EMO Konferans Salo-
nu’nda olağanüstü top-
lantı yaptı.
Yapı Denetim Komis-
yonu toplantısı Kah-
ramanmaraş merkezli 
depremde hayatını kay-
beden vatandaşlarımız 
ve EMO üyelerimiz için 
saygı duruşu ardından 
İstiklâl Marşı`nın okun-
ması ile başladı. Toplantının açılı-
şını EMO Ankara Şubesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sa-
ğıroğlu yaptı.
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu deprem 
bölgesinde büyük bir yıkım yaşan-
dığını, oluşturulacak dayanışma 
ile yaraların sarılacağını belirterek 
şöyle konuştu; "Sayın Başkanım, 
değerli meslektaşlarım hepiniz hoş 
geldiniz. Bugün özel bir gündemle 
toplandık. Yaşanan depremde do-
layı çok üzgünüz, Ülkemizin başı 
sağ olsun.  Ülkemize geçmiş olsun 
dileklerimizi iletiyoruz. Yaşanan 
deprem felaketini yerinde gördük. 
Deprem felaketini televizyonlarda 
izledik ama gördüğümüzün çok 
üzerinde bir kaybımız 
olduğunu gözlemledik. 
Yapılacak çok iş var. Bu-
gün hep beraber yara-
ları sarma, dayanışma 
günü. Bu dayanışmayı 
burada gösterdiğiniz 
için hepinize teşekkür 
ediyorum. Bu süreçte 
ele alınması gereken 
önemli iş herhalde yapı 
denetimi konusu.  Dep-
rem bölgesinde ziyaret 
ettiğimiz yerlerde de 
başkanlarımızın, Şube 

temsilcilerimizin bize ilettiği talep-
ler doğrultusunda ana gündem bu 
konu oldu.
Yapı denetim sisteminde çalışan 
meslektaşlarımızın, başka meslek-
te çalışmamaları gerektiğine önem 
vererek, durumun aciliyetine önem 
verdi.
Maalesef büyük bir yıkım, büyük 
bir koordinasyonsuzluk, büyük bir 
acı var. Depremzedelerle görüştü-
ğümüzde her birinde ayrı bir acı ve 
hikâye olduğunu gördük. Bunları 
hep beraber saracağımıza eminiz."
EMO Ankara Şubesi olarak proje-
lendirme çalışmaları yapıldığını, 
konteyner kentlerin elektrifikas-
yonu istenildiğinde danışmanlık 

faaliyetleri yürütüldüğünü 
vurgulayan Sağıroğlu söz-
lerini şöyle sürdürdü; " Söz 
ettiğim bu konulara bölge-
de o kadar çok ihtiyaç var 
ki. Bundan sonraki süreçte 
siz değerli üyelerimizden 
daha farklı destekler de 
bekleyeceğiz. Bu yaraları 
hep beraber saracağımıza 
inanıyoruz. Bu tür felaket-
ler olmasın diyoruz, hep 
temenni ediyoruz ama ma-
alesef oluyor. Van depremi 
olsun, İzmir depremi, Elazığ 

depremi olsun felaketlerden ma-
alesef ders çıkarmıyoruz. Meslek 
Odalarının büyük sorumluluğu var. 
Meslek Odalarının üzerine düşen 
sorumluluğu daha yüksek oranda 
yapması söylemin ötesine geçip, 
meslekten men cezaları gibi ağır 
kuralları getirtmemiz gerektiği-
ni düşünüyoruz. Görünen tabloda 
mühendisler bazı zafiyetlerden do-
layı bu yaşananların bir parçası. 
Bu zafiyetlere bundan sonra hiç 
tolerans göstermeyeceğimizi ifa-
de edelim. Herkes üzerine düşen 
görevi yapmalı diye düşünüyoruz. 
Başta kendi Odamız ve diğer Oda-
lar olmak üzere bundan zafiyeti 
olan, yaşananlarda suiistimali olan 

kendilerince kazanım olarak 
düşündükleri ahlaksızlık 
yapan herkesle mücade-
le etme zamanı. Geldiğiniz 
için hepinize teşekkür edi-
yorum. Başarılı bir toplantı 
olmasını diliyorum."
Yapı Denetim Komisyonu 
Başkanı Volkan Altan açı-
lışta yaptığı konuşmada, 
2021 verilerine göre Anka-
ra`da kayıtlı yapı denetim 
şirket sayısının 193 oldu-
ğunu, bunların 178`inin ak-
tif olarak çalıştığını, 15`inin 

şube güncesi...şube güncesi...
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cezalı olduğunu söyledi.
Çevre, Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği Bakanlığı 
Şubat ayı 618 No`lu ko-
misyon toplantısı veri-
lerine göre Ankara`da 
halen 233 aktif çalışan 
yapı denetim şirketinin 
bulunduğu, bu sayının 
oldukça fazla olduğunu 
kaydeden Altan şöyle 
konuştu, " Yapı dene-
tim sisteminde -şirketin-
de-  çalışan ya da çalış-
makta görülmekte olup 
başka işlerde çalışan de-
netçi meslektaşlarımız bu sistem-
de aktif rol almaktadır. Komisyon 
olarak cezai yaptırımlara, mahke-
me süreçlerine başlamak zorunda 
kalacağız. Her ne kadar deprem 
felaketinde özellikle inşaat ve je-
oloji mühendisliği sorumlu olan-
lar olmasına karşın bizler de işin 
bir noktasında sorumluyuz. Gerek 
TOKİ`den gerek belediyelerden ge-
rekse enerji dağıtım firmalarından 
meslektaşlarımız deprem bölge-
sinde zor şartlar altında çalışmak-
ta ve konaklamaktadırlar. Deprem 
bölgesinde, yangın ihbar sistemle-
rine(YİS) entegre olması gereken 
sismik uyarı sistemlerinin (asansör, 
gaz selenoid vana, vb) çalışmadı-
ğını belirttiler. Deprem bölgesinde 
yapılacak yeni TOKİ konut projele-

rinde, yenilenebilir enerji kaynak-
larından maksimum oranda fay-
dalanılması göz önüne alınarak, 
günümüz teknolojilerine uygun ve 
NSEB ve BEP yönetmeliklerini kap-
sayacak hesaplamaların da pro-
jelere dâhil edilmesi değerlendiril-
melidir. İlerleyen süreçte hepimizin 
enerji sıkıntısı olacak. Bakanlıktaki 
meslektaşlarımızdan, arkadaşla-
rımızdan yapı denetim sisteminde 
ciddi değişiklikler olacağını belirtti-
ler. Hepinize tekrar hoş geldiniz di-
yorum."
Yapı Denetim Komisyon Başkan 
Yardımcısı Ahmet İsmail Sargın 
da ülkemize yaşanan depremden 
dolayı baş sağlığı dileklerini ilete-
rek başladığı konuşmasını şöyle 
sürdürdü, " Herkese hoş geldiniz 
diyorum. Yaşanan deprem için ül-
kemize baş sağlığı diliyorum. Ko-
misyonlarda görev almamın esas 
sebebi, genelde yapı denetim ile 
ilgili Odalarımızın çok sağlıklı bir 
adım atmamaları. Mesela bildiğim 
kadarıyla bir mühendisin sorumlu-
luk alanı 120 bin metre kareydi, bu 
rakam 180 bin metre kareye çıkar-
tıldı. Şahsi görüşüm 120 bin metre 
kareyi layıkıyla denetim yapmak 
çok zor. Bunu 180 bin metrekareye 
çıkartmak bu alanda mühendis-
leri işlevsiz bırakmaktır. Dolayısıy-
la sahaya mühendisin inmemesi, 
oturduğu yerden ücret alması hem 
bizlerin bu konuda az ücret alma-

sına sebep oluyor, hem 
de inşaatlarda denetim 
kalitesizliğini getiriyor. 
Özellikle yapı denetim 
şirketlerinin Çevre Ba-
kanlığı ile ilişkilerinde 
kendi adlarına başarıları 
bizim adımıza başarısız-
lık oluyor. Alınan ücretler 
çok komik. Asgari ücret 
8 bin 500 lira iken, bunun 
çok altında ücretler alın-
makta. Bizleri sahada 
denetleyen kamu adına 
birileri olursa oturduğu-
muz yerden imza atma 

durumu ortadan kalkar. Sıkıntı bu-
radan bizden başlıyor. Özeleştiri 
yapmalıyız. Rapor hazırlayarak 
gerekli yerlere sunması gerekiyor."
Toplantıya özel olarak davet etmiş 
olduğumuz üstatlarımızdan Şükrü 
Güner ise uzun yıllardır yapı dene-
timde karşılaşılan problemleri, ya-
pılan çalışmaları, önümüzdeki en-
gelleri ve bundan sonra yapılması 
gerekenleri özetledi.
Açılış konuşmalarının ardından 
Yapı Denetim Komisyon üyeleri-
nin ve toplantı katılımcılarının, yapı 
denetim alanındaki tecrübelerine, 
bilgilerine ve yaşanan sorunlar, bu 
sorunların çözümüne yönelik dilek 
ve önerilerini sunduğu toplantı ol-
dukça verimli geçti.

şube güncesi...şube güncesi...
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BAŞKENT ANKARA ÇEVRE VE İKLİM MECLİSİ YÜRÜTME KURULU 
TOPLANTISI EMO’DA YAPILDI: #DAYANIŞMADEPREMDENGÜÇLÜDÜR

Ankara Kent Konseyi 
Başkent Ankara Çevre 
ve İklim Meclisi Yürüt-
me Kurulu toplantısı, 
9 Mart 2023 tarihinde 
EMO Ankara Şubesi ev 
sahipliğinde gerçekleş-
tirildi.
Ülkemizin önemli bir 
bölümünü etkileyen 
deprem felaketi ve 
sonrasında yaşananla-
rın ana gündem mad-
desi olduğu toplantıya 
Ömer Şan (AKK Çev-
re ve İklim Meclisi YK 
Başkanı) Başkanlık ederken, Hati-
ce Bilge Algın (AKK Çevre ve İklim 
Meclisi YK Üyesi– EMO Ankara Şb.), 
Şeref Sağıroğlu (EMO Ankara Şb.),  
Nilgün Görer Tamer (Gazi Üniversi-
tesi -AKK Çevre ve İklim Meclisi YK 
Üyesi), Esat Etka Ekşit (AKK Çevre 
ve İklim Meclisi YK Üyesi), Ali Öter 
(EMO Gaziantep Şb.), Fatma Akay 
(Yenimahalle Kent Konseyi), Tun-
cay Polat (Tüketici Hakları Derne-
ği- AKK Çevre ve İklim Meclisi YK 
Üyesi), M. Metin Avşaroğlu (Türki-
ye Ormancılar Derneği- AKK Çev-
re ve İklim Meclisi YK Üyesi), Orhan 
Selim Bayraktar (Hollanda- AKK 
Çevre ve İklim Meclisi YK Üyesi), 
Mehmet Yalçındere (İşadamı- AKK 
Çevre ve İklim Meclisi YK Üyesi), Ali 
Selvi, Namık Kemal Sayın, H. Meh-
met Şahin katıldı.
Merkez üssü Kahramanmaraş Pa-
zarcık olduğu kaydedilen, 6 Şubat 
2023 tarihinde gerçekleşen 7.7 bü-
yüklüğündeki depremin, etkilediği 
11 ilde ağır hasar ve yıkımlara sebep 
olmasının, çok sayıda can kaybının 
gerçekleşmesinin ve daha birçok 
sonucun değerlendirildiği toplantı-
da, bilime, tekniğe ve standartlara 
aykırı rantçı yapılaşmanın yıkım ve 
can kayıplarının ana nedeni oldu-

ğu vurgulandı.
Depremde yıkılan binayı ve konu-
tu yapan, satan müteahhitler, şir-
ketler, yapı sahipleri, belediyeler, 
valilikler, Çevre- Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı, yapı denetim 
şirketleri, yapı denetçileri, mühen-
disler, mimarların yaşanan afette 
zararın en üst seviyeye çıkmasına 
sebep olduklarının altı çizildi.
Yaşanabilecek olası tüm doğal 
afetlere hazırlıklı olunması gerekti-
ğini ve kentlerin planlamasının ya-
pılaşmasının bu hazırlıklara göre 
yapılması gerektiğinin vurgulan-
dığı toplantıda; "Kentlerimizin ve 
ülkemizin jeolojik yapısı, toprak 
yapısı ve kalitesi öncelikle veri ola-
rak bilinmek zorundadır. Kentler 
kurulurken, büyürken, yeryüzü ka-
buğunun detaylı incelenmesi ve 
yönlendirilmesi zorunluluktur. Bunu 
gerçek anlamda, uluslararası kuru-
luşlarla işbirliği içinde yapabilecek 
kurumlara gereksinim duyulmak-
tadır. Üniversitelerimizin bilimsel 
çalışmaları araştırma ortamları-
nı zenginleştirecektir. Bilimsel ve-
rilerin değerlendirilmesi ve bilim 
adamlarının yetkin bir bağlayıcılığı 
olmadığı için, karar alma süreçle-
rinde yaptırım güçlerinin olmaması 
doğaldır. Karar alacak olan bölge 

verilerinin de bileşenleriy-
le devletin kurumları ola-
cak, yetki ve sorumluluk, 
denetim ve rehberlik ilgili 
kurumlarda olmak zorun-
dadır. Zemin etütleri iyi 
yapılamamış kentlerimi-
zin, diğer mühendislik ve 
kontrol yetersizliklerinin 
birleşmesiyle oluşacak 
hatalar zinciri, deprem 
afetlerinde kayıplarımı-
zı yükseltecektir. Yasal 
altyapımızın gözden ge-
çirilmesi ve yeniden ya-
pılandırılması en acil gö-

revlerimizdendir" ifadelerine vurgu 
yapıldı.
Depremden sonra ortaya çıkan bir 
başka sorunun da depremle yıkı-
lan beton binalar nedeniyle ortaya 
çıkan ve saçılan enkazlarda top-
lumsal sağlık ile birlikte çevresel ve 
ekolojik olarak zararlı olan asbest 
gibi pek çok maddenin çevreye 
saçılması olduğunun altının çizildi-
ği toplantıda; yakında başlayacak 
inşaatlar için mevcut hafriyatların 
kaldırılarak, doğal alanlardaki vadi 
tabanlarına, doğal sulak alanlara 
ve tarım alanlarına dökülebilece-
ğinin böyle olunca da kaçınılmaz 
olarak bölgede büyük bir tehli-
ke daha başlayacağı belirtildi. ‘Su 
döngüsü‘ ile söz konusu bu zararlı 
maddeler doğal olarak toprağa, 
yerüstü ve yeraltı sularına karışa-
cağı ve sonuçta bu döngüye bağ-
lı olarak tarım alanlarında yetişen 
gıdalar tüketildikçe, başta kanser 
olmak üzere çeşitli hastalıklar gö-
rülme olasılığı artacağı vurgulandı. 
Olası böyle bir soruna engel olmak 
için belediyelerin, Çevre Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanlığı`-
nın, Tarım ve Orman Bakanlığı`nın, 
akademisyenlerin, uzmanların, ya-
şam savunucuları ve doğaseverle-
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rin birlikte ve ortak akılla çalışması 
elzemliğinin olduğu temizlik ve in-
şaat çalışmaları başlamadan önce 
ortada bulunan deprem enkazları, 
bu aşamada tespit edilecek koru-
naklı sızdırmasız alanlarda berta-
raf edilmesi gerektiği söylendi.
Olası bir afet öncesinde, afet sıra-
sında ve sonrasında neler yapılabi-
leceği konularında fikir alışverişinin 
yapıldığı toplantıda yaşadığımız 
büyük felaket sonrası oluşacak iç 
göç ve bunun ekonomik, sosyal 
sonuçları üzerine değerlendirme-
lerde bulunuldu. Deprem bölgesin-
de enkaz kaldırma sürecinin uzun 
süreceğinin yeni konutlarla okul, 
hastane, fabrika, AVM… gibi inşaat-
larının yapımları ve sosyal hayatın 
normale dönüşmesinin de zaman 
alacağının söylendiği toplantıda 
özellikle de büyük şehirlere yapı-
lan göçler sonucu; boş konutlar ve 
konut yetersizliği, konut satışı ve 
kiraları ile göçmenlerin istihdamı-
nın ana sorun haline gelmeye baş-
layacağı, devletin ve sivil toplum 
kuruluşların işbirliği ile bu sorunla-
rın çözümü için çalışması gerektiği 
vurgulandı.
Toplantıda, yaşanan deprem son-
rası oluşan yıkımın ‘İmar Affı Fela-
keti` olarak değerlendirilebileceği-
ne işaret eden Meclis Başkanı Şan, 
Çevre ve İklim Meclisi olarak, fela-
ketin Ankara`ya etkileri ve durum 
tespitlerine ilişkin teknik ve bilimsel 
önerilerin bir araya getirilerek ra-
porlaştırılacağını kaydetti.
Ayrıca Deprem sonrasında AKK`nin 
tüm çalışma grubu ve meclislerinin, 
Başkent Gençlik Meclisi öncülüğün-
de yaptığı çalışmaların istatistik-
sel verilerle aktarıldığı yaklaşık 3.5 
saat süren toplantı katılımcıların 
görüş ve önerilerini aktarmasıyla 
son buldu.

EMO ANKARA ŞUBESİ 
DEPREMZEDELER İÇİN 

UZUN SOLUKLU ÇALIŞMA BAŞLATTI

Şeref Sağıroğlu, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Cevdet Aslan  
gerekli yardımların toplanması 
için gayretle çalışmaktadırlar.
EMO Ankara Şubemizin Yönetim 
Kurulu Üyeleri`nin katkılarıyla 03 
Mart 2023 Cuma Antakya`daki 
çadırkent ve konteynır kentler-
de yaşayan vatandaşlarımıza 
yemek desteğinde bulunduk. 
Bundan sonra da belirli aralık-
larla bölgede yaşayan vatan-
daşlarımıza hem sıcak yemek 
hem de gıda ve erzak desteğin-
de bulunmaya devam edeceğiz.
Üyelerimizin deprem bölgesinde 
kurulan çadırkent ve konteynır 
kentlerin elektrik alt yapıları-
nın kurulmasında mesleki bilgi-
lerini ve malzeme ihtiyaçlarının 
giderilmesine katkı sunmalarını 
, ayni ve nakdi yardımlarla da-
yanışma duyguları ile yaraların 
sarılmasını sağlamalarını bekli-
yor, yardımları için teşekkürleri-
mizi sunuyoruz.

EMO Ankara Şube-
si Yönetim Kurulu ve 
üyelerimiz, ülkemizi 
yasa boğan 6 Şubat 
ve 20 Şubat dep-
remlerinin yaraları-
nı sarmak; depremin 
olumsuzluklarında 
yaşamlarını sürdür-
meye çalışan vatan-
daşlarımızın yanında 
olmak için uzun so-
luklu bir çalışma baş-
lattı.
Konteynır şehirler-
de ihtiyaç duyulan 
elektrik malzemele-
rinin temini ve elekt-
rik projelerinin hazırlanmasın-
da üyelerimizin yoğun desteğini 
görmekteyiz. Gönüllü şantiye 
şefliğinin sistemli hale getirmek, 
üyelerimizin gönüllülük üzerin-
den çalışmalara destek verme-
lerini sağlamak ayrıca bölge-
de çalışmalarını sürdüren SMM 
üyeleri iş hayatlarına bir an 
önce döndürülmelerini sağla-
mak için yapılacak çalışmalara 
her zaman destek vereceğiz. 
Yıkılan şehirlerin inşasında böl-
gede yoğun sıkıntılar yaşayan 
meslektaşlarımızın görev alma-
larını sağlamak için elimizden 
geleni yapacağız ve alınan ka-
rarların takipçisi olacağız.
Bu bilinçle, yaşanan depremin 
ilk gününden beri bölgede olan 
Yönetim Kurulu Üyeleri Ertuğ-
rul Kadir Işık ve Tuncay Lamci, 
çalışmaları yerinde izlemekte, 
gerekli yardımların toplanması 
için gayretle çalışmaktadırlar. 
Ayrıca EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 
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EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Cevdet Aslan, 
Yazman Üyesi Hatice Bil-
ge Algın, Yönetim Kurulu 
Üyesi Murat Subaşı, Yöne-
tim Kurulu Yedek Üyeleri 
Yeşim Sekizelma ve Şükrü 
Küçük tarafından 22 Mart 
2023 Çarşamba günü 
Türksat Genel Müdürü Sn. 
Hasan Hüseyin Ertok makamında 
ziyaret edildi. Genel Müdür Yardım-
cısı Dr. Selman Demirel’inde hazır 
bulunduğu toplantıda, EMO Anka-
ra Şubesi ve Türksat çalışmaları 
aktarılarak, önümüzdeki dönem-
lerde yapılabilecek ortak işler ile 
ilgili görüş alışverişinde bulunuldu.
 EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Cevdet Aslan, Yazman Üyesi 
Hatice Bilge Algın, Yönetim 
Kurulu Üyesi Murat Subaşı, 
Yönetim Kurulu Yedek Üye-
leri Yeşim Sekizelma ve Şük-
rü Küçük tarafından 22 Mart 
2023 Çarşamba günü Türk-
sat Genel Müdürü Sn. Hasan 
Hüseyin Ertok makamında 
ziyaret edildi. Genel Müdür 
Yardımcısı Dr. Selman Demi-
rel`inde hazır bulunduğu top-
lantıda, EMO Ankara Şubesi 
ve Türksat çalışmaları akta-
rılarak, önümüzdeki dönemlerde 
yapılabilecek ortak işler ile ilgili 
görüş alışverişinde bulunuldu.
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğlu, 
ülkemizin haberleşme, bilişim tek-
nolojileri alanında öncü kuruluşu 
ve tek uydu operatörü olan Türk-
sat A.Ş`yi ziyaret etmekten büyük 
memnuniyet duyduklarını dile ge-
tirerek, EMO Ankara Şubesi olarak 
yapılan çalışmalar, etkinlikler, ha-

yata geçirilen projeler ve Meslek 
Odamızın mesleğimize, meslekta-
şımıza ve ülkemize katkıları hak-
kında bilgiler verdi.
Türksat Uydu Haberleşme Kablo 
TV ve İşletme A.Ş`nin (Türksat) Ge-
nel Müdürü Hüseyin Ertok ise EMO 
Ankara Şubesi`nin ziyaretinden 
memnun olduklarını, işbirliği ya-
pılabilecek çok konu olduğunu ve 
bundan sonra görüşmelerin sür-

dürülmesinin faydalı olacağını be-
lirtti. Türksat`ın uydu teknolojileri-
nin son dönemde ülkemizde büyük 
sıçrama yaptığını, uydu alanında 
önemli çalışmalara imza atıldığı-
nı, halihazırda uzayda yörünge-
de bulunan aktif 5 Türksat haber-
leşme uydusu üzerinden her türlü 
uydu haberleşmesini gerçekleş-
tiren Dünya`nın önde gelen uydu 
operatörlerinden birisi olduklarını 

belirten Ertok, Türksat`ın 
Avrupa`dan Asya`ya 
uzanan geniş bir coğraf-
yada uydular üzerinden 
ses, veri, internet, TV ve 
radyo yayıncılık hizmet-
leri sağladığını, karasal 
altyapının olmadığı böl-
gelerde müşterilerin ihti-
yaçlarına yönelik esnek 
çözümler sunduğunu, 
uydu haberleşmesi ala-
nındaki küresel çözümle-

riyle farklı dilleri ve kültürleri birbi-
riyle buluşturduğunu, sahip olduğu 
kablo altyapısı üzerinden yurtiçin-
deki abonelerine kablo yayıncılık 
hizmetleri verdiğini vurguladı. Bili-
şim hizmetleri kapsamında e-Dev-
let Kapısı`nı işlettiklerini, kamu hiz-
metlerinin elektronik ortamdan 
sunumuna yönelik projelerini ha-
yata geçirdiklerini ve yürüttüklerini 
söyleyen Ertok, özellikle de 6 Şubat 

günü ülkemizi yasa 
boğan afetlerde dep-
remlerden etkilenen 
10 ilde internete kolay 
ulaşımın sağlanması 
için Türksat tarafın-
dan bölgeye 800`den 
fazla uydu terminali-
nin nakledildiğini, 200 
sahanın kurulumunun 
tamamlandığını, Mobil 
Evrensel projeler kap-
samında uydu trans-
misyonlu 36 adet rö-

mork tipi baz istasyonu 
kurarak ses ve data hizmeti ver-
diklerini de sözlerine ekledi.
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkanı Prof. Dr. Şeref Sağıroğ-
lu, depremde bazı bölgelerde veri-
lemeyen haberleşmenin Türksat`ın 
üzerinden verildiğini öğrenmekten 
büyük mutluluk duyduğunu dile 
getirdi. Deprem ve sel gibi afet du-
rumlarında uydunun ön plana çık-
tığını, ülkemizin uydu haberleşme-

EMO ANKARA ŞUBESİ'NDEN TÜRKSAT ZİYARETİ
şube güncesi...şube güncesi...

https://www.emo.org.tr/genel/bizden_detay.php?kod=142005&tipi=2&sube=14


70

TMMOB EMO Ankara Şubesi

sine de daha çok önem vermesi, 
özellikle operatörlerimizin B planı 
olarak uydularımızdan mutlaka 
faydalanması gerektiğini vurgula-
yan Sağıroğlu, kısıtlı olarak proje 
geliştiren operatörlerin de bunu 
artırması hatta zorunlu hale getiril-
mesi bir daha karşılaşmak isteme-
diğimiz haberleşmenin kesilmesi 
gibi olumsuzlukların giderilmesine 
katkı sağlayacağını belirtti.
Önümüzdeki dönemde ortak ya-
pılabilecek EMO Ankara Şubesi ve 
Türksat çalışmaları üzerine fikir 
alışverişinin yapıldığı toplantıda,  
özellikle, uydu konusunda ortak iş-
birliği yapılması, uydu SMM yetki-
lendirme çalışmalarının başlatılma-
sı, EMO`nun Türksat`ta tanıtılması, 
EMO Genç üyelere staj, tanıtım ve 
eğitim faaliyetlerine destek veril-
mesi, gençlerin uydu alanına ka-
zandırılması, webinarlarda konuş-
macı olmak gibi konularda bundan 
sonra ortak çalışmalar yapılması-
na ve protokol imzalanmasına ka-
rar verildi.
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu tarafından Türksat Genel Müdü-
rü Hüseyin Ertok`a, yapılan ziyaret 
anısına, plaket takdimi yapılması-
nın ardından, 15 Temmuz hain sal-
dırısında Türksat yerleşkesine atı-
lan dört bomba ile yıkılan yerler ile 
parçalanan çanak anteninin gö-
rülmesi, Uydu Kontrol Merkezi ve 
Türksat Lagari Hasan Çelebi Mü-
zesi`nin gezilmesi ile görüşme son 
buldu.

EMO Ankara Şube bünyesinde 
bulunan tüm çalışma komisyon 
başkanları ile 27 Nisan 2023 tari-
hinde bir değerlendirme toplan-
tısı yapılmıştır.
Komisyon toplantısına Şube Yö-
netim Kurulu Başkanı Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu YK Başkan Yar-
dımcısı Cevdet Aslan, Sayman 
Engin Pekyılmaz ve YK Üyesi Mu-
rat Subaşı ve YYK Üyesi Yeşim 
Sekizelma toplantıya katılmışlar-
dır. Toplantıya katılım sağlayan 
komisyon başkanlarına şube 
olarak yapılan çalışmalar ve fa-
aliyetler hakkında bilgilendirme 
yapılmış, komisyonların odamıza 
ve mesleğimize sunduğu katkılar 
özetlenmiş ve bundan sonra da 
yapılacak olan çalışmalarda yö-
netmelik gereği yapılması gere-
ken hususlar ile ilgili olarak bilgi-
lendirmeler yapılmıştır. Komisyon 
başkanları ise; sorumlu oldukları 
komisyonların yaptığı çalışmala-
rı özetlemişler, gelecekte yapıla-
cak çalışmalar hakkında bilgiler 
vermişler, karşılaşılan güçlükleri 
raporlamışlar, yönetim ve idari 
personelden beklenen destekler 
konusunda isteklerini belirtmiş-
lerdir.
Toplantıya Etik Komisyon Üye-
leri, Sosyal Etkinlikler ve Enerji 
Komisyon Başkanı Ahmet İsmail 
Sargın, Eğitim Komisyon Başkanı 
İlim Erdem ve Başkan Yardımcısı 
Mustafa Günhan Aytekin, Elekt-
ronik MDK Başkanı Ertuğrul Te-
kin, Yayın Kurulu Başkanı Önder 
Şişer, SMM Komisyon Başkanı 
Seyfettin Yumrukaya, Bilirkişilik 
ve Telekomünikasyon Komisyon 
Başkanı Yavuz Yapar, Akıllı ve 
Yeşil Şehir Komisyon Başkanı A. 
Melik Toprak, Elektrikli Araçlar 
Komisyon Başkanı Salih Türedi 
ile Kadın Mühendisler Komisyon 

Başkanı Dilek Gültekin katılmış-
lardır. Endüstriyel Uygulamalar 
Komisyon Raportörü İsmail Mek-
selina Çelen katılmışlar ve yap-
tıkları çalışmaları,  karşılaşılan 
sorunları, hazırladıkları raporları, 
meslek alanımıza ait olan geliş-
meleri ve bundan sonra da ya-
pacakları çalışmaları toplantıda 
paylaşmışlardır. Yapılan toplantı 
sonucunda; alınan YK kararla-
rı ile ilgili olarak komisyonların 
daha hızlı bilgilendirilmesi, ko-
misyonların yaptığı çalışmaların 
Şube Bülteninde yayınlanması, 
OYK‘ya aktarılan çalışmaların 
daha yakın takip edilmesi ve dö-
nüş alınamayan konularla ilgili 
olarak Komisyonların bilgilendi-
rilmesi, daha önce planlanmış ve 
deprem dolayısıyla yapılama-
yan çalışmaların tamamlanma-
sı, YK kararlarının internet say-
famızda yayımlanmaması (OYK 
tarafından internet sayfasında 
yayımlanacak alan olmadığı için 
yayımlanamamaktadır.) dola-
yısıyla kararların farklı şekilde 
komisyonlar ile paylaşılmasının 
gerekliliği, yüzyüze eğitim faali-
yetlerine ağırlık verilmesi,  komis-
yonlara katılımların artırılması 
için yeni çalışmaların yapılması, 
Biyomedikal, Elektrikli Araçlar 
ve Şarj İstasyonları, Yeşil Binalar, 
Uydu, Kritik Altyapı Güvenliği gibi 
yeni meslek alanlarının odamıza 
kazandırılması için komisyonla-
rın yeni çalışmalar başlatmaları, 
oda meslek alanlarının genişle-
tilmesi için yeni çalışmalar yapıl-
masına karar verilmiştir.  Katı-
lım sağlayan başkanlarımız ile 
elektrik mühendisleri odamızın 
geleceğine ışık tutan çalışmaları 
yapan tüm komisyon üyelerimi-
ze teşekkür ile toplantı sona er-
miştir.

EMO ANKARA ŞUBESİ KOMİSYON BAŞKANLARI 
TOPLANTISI DÜZENLENDİ
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Cumhuriyetimizin 100. 
Yılı Etkinlikleri kapsa-
mında, 19 Mayıs Ata-
türk’ü Anma Gençlik 
ve Spor Bayramı öze-
linde “19 Mayıs Genç-
lik Özel Programı” 20 
Mayıs 2023 Cumarte-
si günü EMO Toplantı 
Salonu’nda gerçekleş-
tirildi. Etkinlik, açılış ko-
nuşmalarının yapılma-
sı, Gençler ve 19 Mayıs 
Anma Etkinliği, Proje 
Sunumları, Öğrenci-İş 
İnsanları Buluşması, 
ödül töreni ve kokteyl 
ile sona erdi.
19 Mayıs Gençlik Özel Programı 
açılışını EMO Ankara Şubesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu yaptı. Sağıroğlu açılışta 
şunları söyledi; "19 Mayıs Atatürk`ü 
Anma Gençlik ve Spor Bayramı`nızı 
kutluyorum. Gençlerle birlikte ol-
manın her zaman heyecan verdiği-
ni biliyoruz. Seçilmiş gençler olarak 
hepinizle gurur duyuyoruz, iyi ki 
varsınız.  EMO`nun faaliyetlerinden 
bahsedip bugünkü etkinliğin neden 
önemli olduğunu anlatarak söz-
leri gençlere bırakmak istiyorum. 
Gençlerimizin hayata geçirdikleri 
projelerini, geliştirdikleri fikirlerini 
hep beraber sizlerle dinleyeceğiz. 
EMO yönetimi 2 yıllık periyotlar-
da değişiyor. Her dönem Odamı-
za yeni bir heyecan geliyor. EMO 
Ankara Şubemizin 26. Döneminin 
Yönetimi olarak gençlerimizi çok 
önemsiyor, gençlerimizin meslek 
alanlarımızı yakından tanımaları, 
üstatlarımızın bilgi birikimlerinden 
ve saha tecrübelerinden istifade 
etmeleri için bir araya gelmelerine 
olanak sağlayarak ve en önemlisi 
de gençlerimizi Odaya kazandır-

mak için büyük bir gayret gösteri-
yoruz. Mesleğimize sahip çıkmanın 
temel noktasının Meslek Odaları 
olduğunu biliyorsunuz. Bir ülkede 
Meslek Odaları ne kadar gelişmiş-
se, öğrencileriyle, sektörüyle, öğre-
tim üyeleriyle, kamu kurumlarıyla 
birlikte değer üretiyorsa o ülkede 
gelişme ve büyüme de aynı ölçek 
de hızlanıyor. Biz de bunun için ça-
lışıyoruz. Mesleğimizin uluslarara-
sı etkileşimi yüksek bir meslek ol-
duğunu hepiniz bilen gençlerimiz, 
bilen üstatlarımızsınız. Dolayısıyla 
bu amaç için hep birlikte çaba sarf 
ederek, Odamıza beraber sahip çı-
karak, mesleğimizi geliştirecek et-
kinliklere ağırlık veriyoruz.
Odamız 1954 yılından bu yana faa-
liyet gösteriyor, büyük bir bilgi biri-
kimimiz var.  Üstatlarımızın, kıdemli 
üyelerimizin bilgi birikimlerinden 
deneyimlerinden faydalanmak ge-
rekiyor. Çünkü ülkemizin en önemli 
projelerini yapan mühendislerimiz, 
üyelerimiz, üstatlarımız bu Oda`-
dalar. Dolayısıyla bunlarla sizle-
ri tanıştırmak istiyoruz. Gençleri-
miz için EMO mentor projemiz var. 
Geçen hafta yaptığımız etkinlikte 
EMO-Gençlerimizle üstatlarımızı 

buluşturduk. Sonra-
ki haftalarda da bu-
luşturmaya devam 
edeceğiz."
Açık kaynağa çok 
önem verdiklerinin 
altını çizen Sağıroğ-
lu, "Gençlerin bizden 
istediği eğitimleri 
yapmak için özellikle 
gayret gösteriyoruz. 
25-26-27 Mayıs ta-
rihlerindeki eğitimleri 
sizlerin talepleri üze-
rine düzenledik. Üç 
günlük eğitim kapsa-
mında PV Panel tek-

nolojileri, Solar Inverter ve Enerji 
Depolama Teknolojileri, Elektrikli 
Araç Şarj, Enerji Depolama ve Ener-
ji İzleme Sistemleri, bunların uygu-
lama alanları ve yönetimi, sahada 
karşılaşılan sorunlar ve çözümleri 
ele alınacaktır. Gençlere özel ola-
rak bu eğitimleri açtık. Lütfen er-
ken kayıt yaptırın. Çok yoğun ilgi 
var" diyerek şöyle konuştu; "Genç-
lere ağırlık vereceğimizi buradan 
bir kez daha ifade edeyim. Genç-
lerimizin hem ülkemizin elektrik alt 
yapısını hem de ülkemizdeki mes-
leğimize dair sektörü tanımaları, 
işleyişi kavramaları amacıyla pek 
çok fabrika, şirket, üretim merke-
zi, Ar-Ge laboratuvarlarına geziler 
düzenliyor, eğitim hayatlarındaki 
öğrenme süreçlerine teknik ve uy-
gulamalı olarak katkı sağlamayı 
hedefliyoruz. En son Elazığ ve Bin-
göl`de Türkiye`nin en büyük hibrit 
enerji santraline teknik gezi düzen-
ledik. Üye spektrumumuza hitap 
eden, elektrik, elektronik, yüksek 
gerilim, biyomedikal mühendisliği, 
bilişim mühendisliği, kontrol mü-
hendisliği alanların tümünü kapsa-
yan, teknik gezi, seminer, çalıştay 

CUMHURİYETİMİZİN 100. YILINDA GENÇLERLE 19 MAYIS ÖZEL 
ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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düzenlediğimizi ve planladığımızı 
ifade edeyim.
104 yıl önce yakılan bu ateşin Cum-
huriyetimizin 100. yılını kutladığımız 
bugünde gençlerimizin heyecanını, 
üretme coşkusunu, geleceğe ba-
kış açısını buradan paylaşmalarına 
imkan sağlayarak, kendilerini kut-
layacağımızı ifade edeyim.
Mesleğimizin uluslararası bir mes-
lek statüsünde olması itibarı ile her 
mecrada ülkemizin saygınlığını ar-
tırıcı faaliyetlere mazhar olduğunu 
ifade edeyim. Mühendisler olarak 
ülkemizin gelişmesine büyük katkı 
sağlıyoruz. Bundan sonra da kat-
kı sağlamaya devam edeceğiz. Bu 
birlikteliklerimiz çok önemli. İstek-
leriniz bizim için bir emirdir, bun-
ları yapmak için yönetim olarak 
hazır olduğumuzu ifade edeyim. 
Yönetim Kurulu üyelerimize te-
şekkür ediyorum. İş insanlarımıza 
teşekkür ediyorum. Gençlerimizin 
proje sunumlarında sizleri bura-
ya bekliyoruz dedik ve heyecanla 
sizleri dinlemeye geldiler. Çalışkan 
gençlerimizle gurur duyuyoruz. Bu 
özel günde de gençlerimiz projele-
rini sunarak burada yarışacaklar. 
Bizler öncesinde değerlendirdik, 
müsaadenizle sonuçları en sonda 
açıklayayım. Hepsini şimdiden kut-

larım, hepsi de başarılı gençlerimiz. 
Tekrar teşekkür ediyor hoş geldiniz 
diyorum."

"Biz gençler de 
Atamızın emanetine, 

Cumhuriyet'imize sahip 
çıkacağız"

Katılımcı gençler adına konuşan 
Gazi Üniversitesi`nden Beril Bu-
lak da şöyle konuştu, "Merhaba-
lar, kendimi tanıtarak başlayayım. 
Gazi Üniversitesi Elektrik Elektronik 
Mühendisliği 1. sınıf öğrencisiyim, 
EMO Genç üyesiyim.  Atatürk`ün 
biz gençlere armağan ettiği bu 
değerli günde burada yer aldığım 
için oldukça mutlu ve heyecanlı-
yım. Atatürk en büyük eserim de-
diği Cumhuriyeti biz Türk gençleri-
ne emanet etmiştir. Biz gençler de 
Atamızın emaneti, Cumhuriyet`e 
sahip çıkacak onun gösterdiği he-
def olan uygarlık düzeyinin üzeri-
ne çıkmak için üzerimize düşen gö-
revleri yerine getirecek, teknoloji, 
bilim ve sanatın peşinde olacağız. 
Bu önemli günün temeli tam 104 yıl 
önce 19 Mayıs`ta Mustafa Kemal 
Atatürk tarafından milli egemenlik 
ilkesiyle atılmış, birliğimiz bütünlü-
ğümüz sağlanmıştır. Bugün de vaz-
geçilmez güç kaynağımız olan milli 

iradenin yaşatılması için hepimi-
ze Atatürk`ün 19 Mayıs`ı armağan 
ettiği biz gençlere büyük görevler 
düşmekte. Unutmayalım ki bizler 
Atatürk`ün eserlerinin temel taş-
larıyız. Bizler yeni Türkiye`nin genç 
evlatları olarak yorulsak dahi Ata-
türk`ün ilke inkılaplarını takip ede-
ceğiz. Çünkü dinlenmemek üzere 
yürümeye karar verenler asla ve 
asla yorulmazlar. Bu özel duygu-
larla ulu önder Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşlarını, va-
tan için canlarını veren aziz şehitle-
rimizi minnetle anıyor, hepinizin 19 
Mayıs Atatürk`ü Anma Gençlik ve 
Spor Bayramı`nı kutluyorum. Nice 
19 Mayıs`larda bağımsız günlere."

"EMO Genç olarak 
mesleğimizi ilgilendiren her 
alanda var olmaya devam 

edeceğiz"

EMO Genç adına konuşan Serkan 
Başer şunları söyledi; " Herkese 
merhaba diyerek 19 Mayıs Atatürk`ü 
Anma Gençlik ve Spor Bayramını 
kutlamak istiyorum. Gazi Üniversi-
tesi Elektrik Elektronik Mühendisliği 
4. sınıf öğrencisiyim. Bugün bura-
da 19 Mayıs gençlik özel programı 
düzenliyoruz. Bu etkinlikte farklı 
üniversitelerden ve farklı katego-
rilerden derece elde eden projeleri 

şube güncesi...şube güncesi...
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inceledik, takımların bu konular-
daki sunumlarını dinleyeceğiz. Biz-
lere böyle bir ortam hazırladıkları 
için ve hiçbir zaman desteklerini 
esirgemedikleri için başta Prof. Dr. 
Şeref Sağıroğlu`na ve YK üyelerine 
teşekkür ederim. EMO Genç olarak 
mesleğimizi ilgilendiren her alanda 
var olmaya devam edeceğiz, ulu-
sal ve uluslararası tüm yarışma-
larda arkadaşlarımızı destekleme-
ye devam edeceğiz. EMO Ankara 
Şubesi EMO-genç üyeleri olarak 
bizleri teşvik edici böyle etkinlik-
leri düzenlemenizi çok önemsiyo-
ruz. Tüm öğrenci arkadaşlarımızı 
meslek ailemizi daha da büyütmek 
adına Odamıza üye olmaya davet 
ediyorum. Buraya gelen tüm ta-
kımlarımıza, bizlere vakit ayıran iş 
insanlarımıza ve tüm katılımcılara 
çok teşekkür ederim."
Sunumların ardından proje sunum-
larına geçildi. Sunum yapılan pro-
jeler ;
• RAYLI ULAŞIMDA YÖNLENDİCİ 

YAPAY ZEKA, Hilal Çimen, Erci-
yes Üniversitesi

• LEADERS OF ANKA, Batuhan 
Eroğlu, Ali Talip Coşkun, Ankara 
Üniversitesi

• DEMENT AI, Ali Deniz Çölgeçen, 
Hacettepe Üniversitesi

• HÜMA AUV`u Yusuf Sönmezgöz, 
Gazi Üniversitesi

• PURA TAKIMI İNSANSIZ HAVA 
ARAÇLARI, Elif Sude, Hasan Kı-

lıç, Hacettepe Üni-
versitesi 
• SİMURG Y TA-
KIMI, Haydar Deniz 
Korkmaz, Hacette-
pe Üniversitesi 
• HÜMA MO-
DEL UYDU, Atatan 
Saydam, Tolga De-
mirel, Buse Zehra 
Acer, Gazi Üniversi-
tesi
• HÜMA VECİHİ, 

Yusuf Erkan, Yusuf 
Koca, Gazi Üniversitesi

• KOVAN İHA, Adis Minniakhme-
tov, Gazi Üniversitesi

• MOBİL HİBRİT YENİLENEBİLİR 
ENERJİ SİSTEMİ, Ramazan Er-
doğmuş, Yunus Kaplan , Konya 
Teknik Üniversitesi

• DİKEY ATIŞLI ROKET YARIŞMA-
SI, KOROLEV ST, Muhammed Ali 
Ünal ve Sıla Arslanel, Gazi Üni-
versitesi

• ÇELİK KANAT HYPER LOOP, Yu-
suf Koca, Enes Kalender, Arda 
Dursun, Beyza Vardar, Gazi Üni-
versitesi

• AGVİLA UÇAN ARABA, Şadiye 
Bulut, Berat Kaan Akan, Gazi 
Üniversitesi

"Gençlerle her zaman gurur 
duyuyorum"

Proje sunumları-
nın ardından tekrar 
söz alan Şube Baş-
kanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu şöyle ko-
nuştu; "Gençlerimi-
ze, proje takımla-
rımıza gerçekten 
çok teşekkür edi-
yorum. Gençlerle 
her zaman gurur 
duyuyorum. Bugün 
EMO Ankara Şube-
si YK adına gençle-

rimizle bir değil bin kez daha gu-
rur duydum, kutluyorum hepinizi. 
Bugünkü projeleri birkaç açıdan 
değerlendirmek isterim. Birinci hu-
sus, proje yapmak zor iş. Gençle-
rimizin takımlar oluşturarak bu 
projeleri odaklı olarak yapmaları 
gurur verici. Bunun yanında farklı 
meslek dallarıyla bir araya gelip 
proje yapmaları daha zor bu daha 
çok gurur verici. Bir sonraki adım 
bunu sürdürülebilir hale getirmele-
ri daha gurur verici. Neden bugün 
19 Mayıs özel programı yaptığımızı, 
Cumhuriyetimizin 100. Yılında nasıl 
değer üretildiğini, Ulu Önder Ata-
türk`ün de Cumhuriyetimizi kurucu 
değerlerinin günün sonunda ne-
reye geldiği, gençlerimizle ülkenin 
kalkınacağını görmek gerçekten 
gurur verici. Bir kez daha hepini-
ze çok teşekkür ediyorum. Burada 
öğrencilerimiz yarışıyor dedik, Yö-
netim Kurulu olarak yapmış oldu-
ğumuz toplantıda projelerimizi de-
ğerlendirdik. Bir projeyi diğerinden 
ayırmak gerçekten çok zor.  EMO 
Ankara Şubesi Yönetim Kurulu ola-
rak bizler de bütün projelerin bi-
rinci olduğuna kanaat ederek he-
pinize ödül vermeye karar verdik. 
Hepinizi bir kez daha kutluyoruz. İş 
adamlarımızdan destek rica ettik. 
Hakan Yaralı Bey`le dün görüştü-
ğümde, böyle bir etkinliğimizden 
kendisine bahsettim. Öğrencileri-
mizin projelerini dinleyerek kendi-
lerini kutlamak istedi. Sözü size bı-
rakıyorum Hakan Bey."

şube güncesi...şube güncesi...
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"Projeler beni 
heyecanlandırıyor"

Proje sunan katılımcılara hediye 
veren iş insanı Hakan Yaralı şöy-
le konuştu; "Hocamın nazik daveti 
üzerine hızlıca bir planlama yaptık. 
Ben girişimci iş insanıyım. Çok faz-
la workshop`ta yüzlerce binlerce 
insanların katılımcı olduğu yerde 
proje anlattım fakat bugün ayrıca 
heyecanlıyım. Projeler beni heye-
canlandırıyor. Proje duyunca ye-
rimde duramıyorum. Nasıl hayata 
geçtiğini biliyorum bunları yaşa-
mış biri olarak söylüyorum. Benim 
de bir projem var. Benim burada 
gördüğüm naçizane eksikler mi di-
yeyim olumsuzluklar mı diyeyim. 
Projeler her yönüyle düşünülme-
diğinin çerçevesini ortaya koymak 
lazım. Finansal altyapısının plan-
lanmadan bir hayal üzerine pro-
jenin başlanması zor. Parasızlık-
tan dolayı projelerin başarısızlığa 
sürüklenmesi, projedeki insanların 
motivasyon kaybı, öz güven kay-
bı yaşadıklarını görüyorum. Aslın-
da projeleri planlamak yazmak 
çok güzel ama finansal alt yapısı-
nı oluşturmak lazım. Aslında proje 
bugün olmasa da yarın çöp olacak 
hale geliyor. Naçizane bir girişimci 

olarak gördüğüm projeler çok gü-
zel ama sunan arkadaşlar kendile-
rini bir solukta ifade edebiliyorlar 
mı yoksa teknikte mi boğuluyorlar! 
Buna bakmak lazım. Çok teşekkür 
ederim."

"Benim hayalim yapmış 
olduğunuz projelerin 
ticarileştirilmesidir"

İş insanı Aykut Açıkgöz de etkinlik-
te söz alarak şunları söyledi, " En 
başından sonuna kadar ilgiyle izle-
dim. EMO Genç ‘in ilk adım atıldığı 
toplantıda vardım.  Her türlü mec-
rada onları desteklemek istedim 
ve destekledim. Bu noktada başla-
yan projeyi ticarileştirilmesiydi. Şu 
an onu başaramadık. Benim haya-
lim yapmış olduğunuz projelerin 
ticarileştirilmesiyle ilgili her türlü 
kısımlarda sizin yanınızdayım, her 
türlü desteği vermek istiyorum. Şe-
ref Hocam siz gençlere çok önem 
veriyor. İş yoğunluğu içinden fırsat 
buldukça siz gençlerin olmuş ol-
duğu toplantılara katılıp sizlerden 
bir şeyler almak sizlere bir şeyler 
de vermek istiyorum. Bu başa-
rı sunumlarınızdan dolayı hepinizi 
ayrı ayrı tebrik ediyorum. Bunlar-

dan bir ya da iki tane ticarileşmiş 
ürün çıkartarak devletimize katkı-
da bulunmak, Türkiye`den çıkmış 
dünyaya yayılmış projeyi burada 
sergilemiş oluruz. Hepinize tek tek 
teşekkür ediyorum."

"Einstein'ın dediği gibi 
hayali olmayanın geleceği 

olmaz"
Sunumların ardından söz alan 
EMO Ankara Şubesi Yönetim Kuru-
lu Başkan Yardımcısı Cevdet Aslan 
şunları söyledi; " Sevgili Hocam, 
meslektaşlarım, iş adamlarımız ve 
geleceğimiz olan gençlerimiz katı-
lımınızdan dolayı çok teşekkür edi-
yorum. 

Pür dikkat ve gurur duyarak tüm 
projeleri izledim. Üniversiteli genç 
dünyayı değiştirmek ister. Einste-
in`ın dediği gibi hayali olmayanın 
geleceği olmaz. Hayallerinizi ger-
çekleştiriyorsunuz siz bizim gele-
ceğimizsiniz, katılımınızdan dolayı 
teşekkür ediyor hoş geldiniz diyo-
rum."

şube güncesi...şube güncesi...
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"Cumhuriyetimizin ikinci 
yüz yılını sizin gibi gençlerle 

karşılayacağımız için çok 
heyecanlıyız"

EMO Ankara Şubesi Yaz-
man Üyesi Hatice Bilge 
Algın da katılımcılara 
hoş geldiniz dedikten 
sonra, "Kıymetli öğren-
cilerimiz, değerli iş ve 
bilim insanları hepinizi 
içtenlikle selamlıyorum, 
hoş geldiniz. Atatürk`ü 
Anma, Gençlik ve Spor 
Bayramımız kutlu olsun. 
19 Mayıs, bir milletin is-
tiklali ve istikbali için 
doğum günüdür. Ana-
dolu topraklarını yeni-
den vatan yapmak için 
bir başlan gıç, bir milattır. Bugün, 
Cumhuriyet`in evlatları olarak biz-
lere düşen sorumluluk; Ata`mı zın, 
atalarımızın kurduğu ve emanet 
ettiği Cumhuriyet`i ilelebet payidar 
kılmaktır. Bizler, bu topraklarda 
yaşayanlar, Ulu Önderimizin ema-
netini alanlar, hepimiz 19 Mayıs 
1919`da doğduk. Cumhuriyetimize 
olan sorumluluğumuzun gereğini 
yerine getirmenin güvencesi; ta-
rihimizde, yüreğimizde, ruhumuz-
da iz bırakan, imkansızı başarma 
ruhundan ilham aldığımız bir kur-
tuluş destanımız var. Şartlar ne 
olursa olsun yüreklerimizde vatan 

sevgisi, zihinlerimizde hayal ettiği-
miz gelecek düşüncesi ile birbirimi-
ze kenetlenerek, gelecek için umut 
olmalıyız. Akıl terimizi akıtacağı-

mız bir gelecek bizi 
bekliyor. Gazi Mus-
tafa Kemal Ata-
türk`ün geleceğin 
ümidi, meşaleleri 
olarak gör düğü, 
ülkemizin aydınlık 
geleceği değerli 
gençlerimiz; gele-
ceğimiz sizin ha-
yal ettikleriniz ve 
başardıklarınızda 
yük selecek. Umut-
suzluğun hâkim 
olduğu koşullarda 
umut olan, Anado-

lu topraklarında umudu yeşerten 
yarının insanı olan Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk`ü, 
vatan ve cumhu-
riyet uğruna ha-
yatını adayan tüm 
şehitlerimizi, gazile-
rimizi, saygı, şükran 
ve minnetle anıyo-
rum. Ruhları şad ol-
sun. Öğrencilerimizi 
heyecanla büyük 
bir takdirle izledim. 
Yaptığınız çalışma-
larla gurur duy-

dum, çok heyecanlandım. Hepinizi 
ayrı ayrı kutluyorum. Cumhuriyeti-
mizin 100. Yılı etkinlikleri kapsamın-
da düzenlediğimiz 19 Mayıs Özel 
Programımızı anlamlı kıldınız içini 
doldurdunuz, sizin gibi gençlerimiz 
olduğu için, Cumhuriyetimizin ikinci 
yüz yılını sizin gibi gençlerle karşı-
layacağımız için çok heyecanlıyız. 
Cumhuriyetimiz sizlerin omuzların-
da yükselecektir. Hepinize çok te-
şekkür ediyorum. Değerli iş ve bi-
lim insanlarımıza ve özellikle Sayın 
Hakan Yaralı `ya çok teşekkür edi-
yorum "dedi.
Etkinliğe EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu Üyesi Murat Subaşı, 
EMO Gaziantep Şubesi Yönetim 
Kurulu Üyesi Ali Öter de katıldı.
Kapanış konuşmalarının ardından 

proje sunan öğrencilere iş 
insanı Hakan Yaralı tarafın-
dan hediyeleri verildi. Grup 
Ofis Marka Patent şirketi 
sahibi Cenk Sevinç, proje 
ekiplerine marka patent, 
müracaat desteği vererek 
patent konusunda bilgi sa-
hibi olmayanlara eğitim 
vermeyi taahhüt etti.
Ayrıca proje sunumu yapan 
katılımcılara katılım belgesi 
ve EMO Ankara Şubesi Sev-
gi ve Barış Ormanı Fidan 
Dikim Sertifikaları takdim 
edildi. Etkinlik toplu fotoğraf 

çekimi ve kokteyl ile sona erdi.

şube güncesi...şube güncesi...
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HÜMA AUV`u Yusuf Sönmezgöz, 
Gazi Üniversitesi

HÜMA MODEL UYDU, Atatan Saydam,  
Tolga Demirel, Buse Zehra Acer,  
Gazi Üniversitesi

HÜMA VECİHİ, Yusuf Erkan, Yusuf Koca,  
Gazi Üniversitesi

KOVAN İHA, Adis Minniakhmetov,  
Gazi Üniversitesi

 RAYLI ULAŞIMDA YÖNLENDİCİ YAPAY ZEKA, 
Hilal Çimen, 
Erciyes Üniversitesi

LEADERS OF ANKA, Batuhan Eroğlu,
 Ali Talip Coşkun, 
Ankara Üniversitesi

DEMENT AI, Ali Deniz Çölgeçen, 
Hacettepe Üniversitesi
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DİKEY ATIŞLI ROKET YARIŞMASI, KOROLEV ST, 
Muhammed Ali Ünal ve Sıla Arslanel, 
Gazi Üniversitesi

SİMURG Y TAKIMI, Haydar Deniz Korkmaz, 
Hacettepe Üniversitesi

MOBİL HİBRİT YENİLENEBİLİR ENERJİ SİSTEMİ, 
Ramazan Erdoğmuş, Yunus Kaplan , 
Konya Teknik Üniversitesi

ÇELİK KANAT HYPER LOOP, Yusuf Koca, 
Enes Kalender, Arda Dursun, Beyza Vardar, 
Gazi Üniversitesi

AGVİLA UÇAN ARABA, 
Şadiye Bulut, Berat Kaan Akan, 
Gazi Üniversitesi

PURA TAKIMI İNSANSIZ HAVA ARAÇLARI, 
Elif Sude, Hasan Kılıç,  
Hacettepe Üniversitesi
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EMO ANKARA ŞUBESİ İLE CIGRE TÜRKİYE ARASINDA PROTOKOL 
İMZALANDI

EMO Ankara Şubesi ile 
Uluslararası düzeyde 
üreticilerin, kullanıcıların, 
akademisyenlerin ve uz-
manların Dünya üzerin-
deki enerji sistemleriyle 
ilgili tüm paydaşların bil-
gi ve tecrübelerinin pay-
laşmalarını sağlayan, 
standartlar geliştiren 
en üst seviyedeki teknik 
tartışma platformu olan 
CIGRE Türkiye arasında 
08 Mayıs 2023 Pazartesi 
günü protokol imzalan-
dı.
Protokol EMO Ankara Şubesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Şeref 
Sağıroğlu ve CIGRE Türkiye Ulusal 

Komite Başkanı Dr. İzzet 
Alagöz tarafından im-
zalandı. Protokol imza 
töreninde Cigre Türkiye 
Yürütme Kurulu Başkanı 
Hüseyin Bilgehan Tekşut 
ile beraber EMO Ankara 
Şubesi Yönetim Kuru-
lu Yazman Üyesi Hatice 
Bilge Algın ve EMO Ga-
ziantep Şubesi YK Üyesi 
Ali Öter de bulundu.
EMO Ankara Şubesi Yö-
netim Kurulu Yazman 
Üyesi Hatice Bilge Al-

gın`ın davetiyle 3 Haziran 
Cumartesi günü Şubemizde Cig-
re`yle birlikte bir seminer düzen-
lenmesi kararı alındı.

Başkent Üniversitesi Mü-
hendislik Fakültesi 2022-
2023 dönemi 15. Bitirme 
Projeleri Sergisi ödül töre-
ni 22 Mayıs 2023 Pazartesi 
günü Prof. Dr. İhsan Doğra-
macı Konferans Salonu’nda 
düzenlendi. Törene katılan 
EMO Ankara Şube Müdürü 
Mustafa Öztürk, Elektrik-E-
lektronik Mühendisliği ve 
Biyomedikal Mühendisliği 
projelerinde 1. olan öğren-
cilere hediyeler verdi.
İstiklâl Marşı`nın okunma-
sı ile başlayan 15. Bitirme Proje-
leri Sergisi ve Ödül Töreni açılışını 
Başkent Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Berna 
Dengiz yaptı. Dengiz`in ardından 
Başkent Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Haldun Müderrisoğlu katılımcı-
lara seslendi.
Açılış konuşmalarının ardından, 

BAŞKENT ÜNİVERSİTESİ 15. BİTİRME PROJELERİ SERGİSİ VE ÖDÜL 
TÖRENİNE KATILDIK

EMO Ankara Şubesi Müdürü Mus-
tafa Öztürk; Elektrik-Elektronik Mü-
hendisliği bölümünde "Göz Takibi 
Aracılığıyla Sürücü Takip Sistemi" 
proje başlığı ile birinci olan Ahmet 
Burak Şahin, Aysu Doğa Demir-
han, Kutay Orhan Tezcan`a ve Bi-
yomedikal Mühendisliği bölümün-
de "Hidrojel Bazlı Biyomürekkepler 
Kullanılarak In Vitro Modelleri 3 D 

Biyobaskısı" projesi ile bi-
rinci olan Bilge Toraman, 
Elif Kutluer, Şeyma Yanar`a 
ödüller verdi.
Öğrencilerin "Atatürk`ün 
Mühendisleriyiz" pankartı 
eşliğinde söyledikleri mar-
şlarla tören sona erdi. Mus-
tafa Öztürk daha sonra 
meslek alanlarımızla ilgili 
projeleri yerinde inceleye-
rek, öğrencilerden bilgiler 
aldı ve mezun oldukların-
da EMO`ya üye olmaları-

nı istedi. Öztürk`e, Şubemiz 
üyeleri olan Ankara Üniversite-
si  Elektrik-Elektronik Mühendisli-
ği Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Ziya Telatar, Başkent Üniversitesi 
Biyomedikal Mühendisliği Öğretim 
Görevlisi Dr. Onur Koçak, Başkent 
Üniversitesi Teknik Bilimler Meslek 
Yüksekokulu (Müdür Yardımcısı)  
Öğr.Gör. Arif Koçoğlu, üyemiz Barış 
Çoruh da eşlik etti.

şube güncesi...şube güncesi...
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